


ព្រះដ៏មានចេស្ដាបើកសម្តែងឲ្យ ឃើញនៅពីមុខយើង

 នៅទីនេះមានខគម្ពីរវិប្បន ដែលកត់ត្រាទុកនោះ គឺជាអ្វីដែលខ្ញុំពេញចិត្តក្នុង
ការនិយាយទៅកាន់អ្នក ហើយខ្ញុំជឿជាក់ថាព្រះជាម្ចាស់ នឹងប្រទានពរដល់
ការប្រឹងប្រែងព្យាយាមរបស់យើង។

2 ឥឡូវមានមនុស្សជាច្រើនដែលឆ្ងល់ថាហេតុអ្វីបានជាយើងប្លែកហើយមាន
ភាព រំខានស្មារតីសម្លេង។ អ្នកដឹងទេថាជាប្រភេទនៃ—នៃសន្និបាតជាងអ្វីដែល
មនុស្ស ធ្លាប់—ធ្លាប់ឃើញ។ ហើយជាធម្មតា គ្រប់យ៉ាងមានទម្រង់កាត់ផ្តាច់ស្ងួត។
ប៉ុន្តែពេលយើងចូលមកសន្និបាតនេះ ឥឡូវ ដែលជាឯកសិទ្ធិរបស់ខ្ញុំ សម្រាប់
ប៉ុន្មាន ឆ្នាំមក តាំងពីវាបានចាប់ផ្តើមដំបូង ហើយយើងពិបាកនឹងដឹងថាយើងនឹង
ធ្វើអ្វី។ យើងគ្រាន់តែចូលមកហើយចុះចាញ់ខ្លួនយើង។ នោះជាអ្វីតែមួយ ដែល
យើងដឹង ថាយើងត្រូវធ្វើ។ ហើយព្រះជាម្ចាស់នឹងធ្វើការ ដែលនៅសល់ទាំងអស់។
នេះហើយ បានធ្វើឲ្យយើងក្លាយជាមនុស្សមានសកម្មភាពពិសេស។

3 ថ្ងៃមួយមានអ្នកនិយាយថា “អ្នកដឹងទេ ពួកអ្នកពិតជាចម្លែកណាស់។”
ខ្ញុំនិយាយ “ល្អ ខ្ញុំ—ខ្ញុំរំពឹងថាពួកយើងគឺដូច្នោះ។”

4 ហើយខ្ញុំចងចាំពីសន្និបាតមួយ។ បងប្អូនប្រុសត្រយ ដែលបានប្រាប់ខ្ញុំពីបុរស
ជនជាតិអាឡឺម៉ង់តូចម្នាក់ ដែលបាននិយាយថា គាត់ទទួលបានការជ្រមុជដោយ
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយថ្ងៃបន្ទាប់ នៅក្នុងហាងដែលគាត់កំពុងតែដើរ គាត់
លើកដៃឡើង ហើយសរសើរដល់ព្រះអម្ចាស់ ហើយនិយាយភាសាដទៃ ហើយបន្ត
ធ្វើបែបនោះ មិនល្អទេ។ នៅទីបំផុត ចៅហ្វាយចូលមកហើយនិយាយ “ហេននី
មានអ្វីកើតឡើងជាមួយអ្នក?”

5 គាត់និយាយថា “អូខ្ញុំបានសង្គ្រោះហើយ។” គាត់និយាយថា “អូ ដូងចិត្តខ្ញុំបាន
ពេញដោយអំណរ។”

6 គាត់និយាយ “ល្អ អ្នកត្រូវតែទៅជាមួយក្រុមមនុស្សល្ងីល្ងើរនៅទីនោះ។”

7 គាត់និយាយ “បាទ សិរីរុងរឿងចំពោះព្រះជាម្ចាស់!” “អគុណព្រះជាម្ចាស់ សម្រាប់ភាពល្អល្ងើនេះ” គាត់និយាយ—គាត់និយាយ “អ្នកយកយានជំនិះ ចុះទៅតាមផ្លូវ” និយាយ “អ្នកយកភាពល្អល្ងើទៅ អ្នកមិនបានអ្វីឡើយក្រៅពីដុំ ‘ឥតប្រយោជន៍’” ហើយនិយាយសូមត្រឹមតែ...វាជាអ្វីស្តីពីសិទ្ធិ អ្នកដឹងហើយ។

8 ថ្ងៃមួយ នៅកាលីហ្វ័រញ៉ា ខ្ញុំនៅតាមផ្លូវ ឡូសអែនដឺឡេស ហើយខ្ញុំឃើញ បុរសម្នាក់ មានសញ្ញានៅលើទ្រូង ហើយនៅទីនេះ។ ហើយគាត់និយាយ “ខ្ញុំជា មនុស្សល្ងើរបស់ព្រះ” ហើយគ្រប់គ្នាសម្លឹងមើលគាត់។ ហើយខ្ញុំកត់សម្គាល់ថា ពួកគេបែរត្រលប់មើលមក បន្ទាប់ពីពួកគេបានទៅហួស។ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំនឹងធ្វើតាម ពួកគេដែរ។ ហើយនៅ...ខ្នងរបស់គាត់ គាត់និយាយ “អ្នកជាមនុស្សល្ងើរបស់ នរណា?” បាទ។ ខ្ញុំយល់ថាយើងទាំងអស់គ្នាជាប្រភេទចម្លែក ចំពោះអ្នកដទៃ អ្នកដឹងហើយ។

9 ប៉ុន្តែអ្នកដឹងហើយថា ពិភពលោកមានគន្លងបែបនេះ រហូតដល់មនុស្សគិត ថា វាចម្លែក រហូតដល់មានអ្វីមួយដែលប្រែជាខុស។ ហើយជាធម្មតា ព្រះជាម្ចាស់តែង ធ្វើអ្វីដែលធម្មតា ដើម្បីឲ្យមនុស្សត្រលប់ទៅរកព្រះគម្ពីរវិញ។

10 ខ្ញុំអាចស្រមៃថាលោកណូអេ ជាប្រភេទដូចជា—ជាមនុស្សឆ្លុត នៅជំនាន់ សម័យ វិទ្យាសាស្ត្រដែលគាត់រស់នៅ ព្រោះពួកគេអាចបង្ហាញថា គ្មានទឹកនៅ លើមេឃឡើយ។ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូលថាមានទឹកខ្លះ។ ដូច្នេះ ណូអេ អធិប្បាយនិងជឿការនោះ ដូច្នេះគាត់ក្លាយជាមនុស្សឆ្លុត។

11 ហើយខ្ញុំស្រមៃថា ពេលម៉ូសេចូលទៅ អេស៊ីបគាត់ក៏ជាប្រភេទមនុស្ស —មនុស្សឆ្លុតដែរ ចំពោះជាដាន។ ប៉ុន្តែសូមចាំថា ជាដានជាមនុស្សឆ្លុត ចំពោះគាត់ ដែរ។ ដូច្នេះពួកគេ...យើងដឹងហើយរឿងនោះ។

12 ទោះបីព្រះយេស៊ូវក៏ត្រូវបានចាត់ទុកថា អ្នកនិយាយខុសជាប់ទោស។ នោះ ជាការពិត។ ម៉ាធីនលូដេ ក៏ជាមនុស្សល្ងើ ចំពោះក្រុមជំនុំកាតូលិកដែរ។ ហើយ ចនឆេស្ត័ក៏ជាមនុស្សឆ្លុតចំពោះអែនដឺលលិកខេនដែរ។ ដូច្នេះអ្នកដឹងថាវាគឺ—វា គឺជាពេលវេលាសម្រាប់មនុស្សមួយទៀត។ តើអ្នកមិនគិតថាដូច្នេះទេ? [ក្រុមជំនុំ និយាយ “អេម៉ែន”—Ed] ប៉ុន្តែ មុននឹងអាចជាមនុស្សឆ្លុត អ្នកដឹងហើយថាត្រូវតែ មានដុំមូសិន ដើម្បីបន្តាចដល់វា។

13 ដូច្នេះអ្នកដឹងថា ល្អអេដាមនុស្សឆ្គួត គាត់...យកភាពឆ្គួត វាត្រូវបានរុញចូល ជុំមុខ ទាញអ្វីមួយចូលគ្នា ក្ដោបអ្វីមួយជាមួយគ្នា។ ដូច្នេះ ល្អអេអាចទាញអ្នក ដែលជឿទាំងអស់អាចចូលទៅក្នុងទូកធំចេញពីការជំនុំជម្រះដោយភាពជាមនុស្ស ឆ្គួតរបស់គាត់។

14 យើងរកឃើញថា ម៉ូសេទាញយកក្រុមជំនុំចេញពីអេស៊ីប ដោយភាពជា មនុស្សឆ្គួតរបស់គាត់។ ត្រូវហើយ។

15 ខ្ញុំគិតថា យើងត្រូវការមនុស្សឆ្គួតពេលនេះ ដើម្បីទាញកូនក្រមុំចេញពី ក្រុម ជំនុំ។ យើងត្រូវការអ្វីមួយឥឡូវ អ្នកផ្សេងម្នាក់ ដូច្នេះយើងប្រភេទអ្នក ចម្លែក។ ហើយខ្ញុំគិត យប់នេះ បើសិនជាព្រះអម្ចាស់មានបំណងព្រះទ័យ ខ្ញុំនឹង ព្យាយាម អានខគម្ពីរខ្លះ ដែលជាប់ទាក់ទងរឿងនេះ ហើយនិយាយជាមួយអ្នក ត្រឹមមួយរយៈពេលខ្លី និង ព្យាយាមបង្ហាញអ្នកពីមូលហេតុ ដែលពួកយើងជា មនុស្សចម្លែក។

16 ចូរយើងត្រលប់ទៅរកខគម្ពីរឥឡូវ នៅភីលីព័ពំពូក២ ខ១-៨ និង ២កូរិនថូស ៣:៦។ ហើយចូរយើងអាន ដោយយើងជឿលើព្រះបន្ទូល។

17 ហើយឥឡូវ មុននឹងយើងអាន ចូរយើងអានក្រាបអធិស្ឋាន។

18 ព្រះវរបិតាដ៏មានព្រះគុណ ទូលបង្គំពិតជាមានឯកសិទ្ធិពិសេស យប់នេះ ដើម្បីជឿនៅសម័យនេះ និង អ្វីដែលយើងឃើញថានឹងបន្ត ហើយដឹងថាពេល វេលាកាន់តែជិតហើយ ជាពេលដែលព្រះយេស៊ូវ យាងមកក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។ អូ នោះពិតជាធ្វើឲ្យរំភើបចិត្តដល់ទូលបង្គំ ព្រះអម្ចាស់! ហើយពេលដែលទូលបង្គំ ទាញទំព័រសៀវភៅ យប់នេះ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថា ទ្រង់នឹងប្រទានបរិបទចេញពី បទគម្ពីរ។ ហើយសូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធច្រើកសម្ដែង ចំពោះចិត្តទូលបង្គំនូវអ្វី ដែលល្អ និងគាប់ព្រះទ័យដល់ព្រះជាម្ចាស់។ ទូលបង្គំសូមអធិស្ឋានក្នុងព្រះនាម ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ អេម៉ែន។

19 អ្នកដឹង ចូរជឿខ្ញុំនឹងស្នើឲ្យអ្នកធ្វើការខ្លះ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំជាធម្មតាស្នើអ្វីចម្លែកហើយ ខ្ញុំសង្ឃឹមថា ខ្ញុំមិនស្នើអ្វីដល់អ្នកចម្លែកពេកនោះទេ។ ប៉ុន្តែពេលយើងអង្វរដោយ ភក្ដីភាពចំពោះទង់ជាតិ ចូរយើងក្រោកឈរ។ និង—និងទង់ជាតិនឹងរំលងទៅ ចូរ

យើងក្រោកឈរ ដែលយើងគួរតែ។ ហើយយើងឈរ ដើម្បីគោរព។ ចូរក្រោកឈរ ដែលយើងនឹងអានព្រះបន្ទូល បើក២កូនចូស៣:៦

ដែល...បានប្រោស ឲ្យយើងខ្ញុំអាចនឹងធ្វើជាអ្នកបំរើនៃសញ្ញាថ្មីបាន មិនមែនតាមតែន័យពាក្យប៉ុណ្ណោះទេ គឺតាមព្រះវិញ្ញាណវិញ ដ្បិតន័យ ពាក្យ នោះធ្វើឲ្យស្លាប់ តែព្រះវិញ្ញាណ ទ្រង់ប្រទាន។

ដែលទ្រង់បានប្រោស ឲ្យយើងខ្ញុំអាចនឹងធ្វើជាអ្នកបំរើនៃសញ្ញាថ្មីបាន មិនមែនតាមតែន័យពាក្យប៉ុណ្ណោះទេ គឺតាមព្រះវិញ្ញាណវិញ ដ្បិតន័យ ពាក្យ នោះធ្វើឲ្យស្លាប់ តែព្រះវិញ្ញាណ ទ្រង់ប្រទានឲ្យមានជីវិតវិញ។

ហើយបើ—ការងារខាងឯសេចក្តីស្លាប់ ដែលបានធ្លាក់ជាអក្សរលើថ្ម បានកើតមកក្នុងសិរីល្អ ដល់ម្ល៉េះបានជាជនជាតិអ៊ីស្រាអែល មិនអាច នឹងសំឡឹងមើលមុខលោកម៉ូសេបានទេ ដោយព្រោះសិរីល្អនៃមុខលោក គឺជាសេចក្តីដែលកំពុងតែសូន្យបាត់ទៅ

នោះចំណង់បើការងារខាងព្រះវិញ្ញាណ តើនឹងមានសិរីល្អលើស ជាង អម្បាលម៉ានទៅ

ដ្បិតបើសិនជាការងារខាងឯសេចក្តីកាត់ទោស មានសិរីល្អទៅហើយ នោះការងារខាងឯសេចក្តីសុចរិត ប្រាកដជានឹងមានសិរីល្អជាបរិបូរ លើសទៅទៀត

ពីព្រោះឯសេចក្តីដែលមានសិរីល្អពីដើមនោះ បានដូចជាគ្មានសិរីល្អ វិញ ដោយព្រោះសិរីល្អនេះដែលលើសទៅទៀត

ដ្បិតបើសិនជាសេចក្តីនោះ ដែលកំពុងតែសូន្យបាត់ទៅ បានមក ដោយសារសិរីល្អ នោះសេចក្តីដែលជាប់នៅ ប្រាកដជាមានសិរីល្អ លើសទៅទៀត

ដូច្នោះ ដែលមានសេចក្តីសង្ឃឹមជាខ្លាំងក្រៃដល់ម្ល៉េះ នោះយើងខ្ញុំ កើតមានសេចក្តីភ្ជាប់បានណាស់

មិនមែនដូចលោកម៉ូសេ ដែលយកស្បែកបាំងមុខ ដើម្បីមិនឲ្យជនជាតិ អ៊ីស្រាអែល បានសំឡឹងមើលទៅដល់ចុងនៃសេចក្តី ដែលកំពុងតែ សូន្យបាត់ទៅនោះឡើយ

តែចិត្តគេបានរឹងទទឹងវិញ ដ្បិតដរាបដល់ឥឡូវនេះ កាលបើគេ
មើលក្នុងសញ្ញាចាស់ នោះនៅតែមានស្បែកដែល ឥតបកចេញឡើយ
ដែលស្បែកនោះត្រូវតែសូន្យបាត់ទៅ ក្នុងព្រះគ្រីស្ទ

ដរាបដល់ថ្ងៃនេះ កាលណាគេមើលគម្ពីរលោកម៉ូសេ នោះក៏គង់មាន
ស្បែកបាំងចិត្តគេនៅឡើយ

តែកាលគេបានងាកបែរមកឯព្រះអម្ចាស់វិញ នោះទើបស្បែកនឹងបាន
ដោះចោលចេញ

រីឯព្រះអម្ចាស់ ទ្រង់ជាព្រះវិញ្ញាណ ហើយកន្លែងណាដែលមាន
ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះអម្ចាស់ នោះក៏មានសេរីភាពដែរ

ហើយយើងរាល់គ្នាទាំងអស់ដែល កំពុងតែរំពឹងមើល សិរីល្អ
ព្រះអម្ចាស់ ទាំងមុខទទេ ដូចជាឆ្កុះមើលទ្រង់ក្នុងកញ្ចក់ យើងកំពុងតែ
ផ្លាស់ប្រែទៅ ឲ្យដូចជាប្លង់នោះឯង ពីសិរីល្អទៅដល់សិរីល្អ គឺ
ដោយសារព្រះអម្ចាស់ដ៏ជាព្រះវិញ្ញាណ។

20 ហើយនៅក្នុងកីលីពជំពូកទី២យើងបានអានថាចាប់តាំងពីខទី១ ដល់ខ
ទី៨។

ប្រសិន—បើបងប្អូនពិតជាបានទទួលការដាស់តឿនអ្វីមួយ ដោយរួម
ជាមួយព្រះគ្រីស្ទ ប្រសិនបើសេចក្តីស្រឡាញ់...ប្រសិនបើព្រះវិញ្ញាណ
ពិតជាប្រទានអោយបងប្អូនរួមរស់ជាមួយគ្នា ឬប្រសិនបើបងប្អូនពិតជា
មានចិត្តអាណិតអាសូរ និងចិត្តមេត្តាករុណា

សូមបំពេញអំណររបស់ខ្ញុំ ដោយបងប្អូនមានចិត្តគំនិតតែមួយ មាន
សេចក្តីស្រឡាញ់តែមួយ មានចិត្តថ្លើមតែមួយ និងមានឆន្ទៈតែមួយ។

កុំធ្វើអ្វីដោយចង់ប្រកួតប្រជែងគ្នា ឬដោយអួតបំប៉ោងឡើយ
ផ្ទុយទៅវិញ ត្រូវដាក់ខ្លួន ហើយចាត់ទុកអ្នកឯទៀតថាប្រសើរជាង
ខ្លួន។

ក្នុងចំណោមបងប្អូន ម្នាក់ៗកុំគិតតែពីប្រយោជន៍ផ្ទាល់ខ្លួនឡើយ គឺ
ត្រូវគិតដល់...ប្រយោជន៍អ្នកដទៃវិញ។

ត្រូវតែមានគំនិតគិតដូចជាព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវិញ ដែលទោះបីទ្រង់ មានរូបអង្គជាព្រះក៏ដោយ គង់តែមិនបានរាប់សេចក្តីស្មើនឹងព្រះនោះ ទុកជាសេចក្តីដែលគួរកាន់ខ្ជាប់ឡើយ

គឺទ្រង់បានលះបង់ព្រះអង្គទ្រង់ មកយករូបភាពជាបារាំងវិញ ព្រមទាំងប្រសូតមក មានរូបរាងជាមនុស្សផង

ហើយដែលឃើញទ្រង់មានភាពជាមនុស្សដូច្នោះ នោះក៏បន្ទាប ព្រះអង្គទ្រង់ ទាំងចុះចូលស្តាប់បង្គាប់ រហូតដល់ទីមរណៈ គឺទ្រង់ទទួល សុគតជាប់ឈើត្នោតផង

21 ចូរយើងអធិស្ឋាន។

22 ព្រះបិតាគង់នៅស្ថានសួគ៌ ព្រះបន្ទូលដ៏អស្ចារ្យដែលបានអាននេះ នៅយប់នេះ ចេញពីសេចក្តីបង្គាប់បរិសុទ្ធ ធ្វើឲ្យវាបានក្លាយជាការពិត នៅក្នុងចិត្តទូលបង្គំរាល់ គ្នាដែលទូលបង្គំនឹងចេញពីទីនេះដូចជាអ្នកដែលបានចេញពីភូមិអេម៉ាសនិយាយ ថា “តើមិនមែនចិត្តរបស់យើងឆេះឡើងនៅក្នុងខ្លួនរបស់យើង កាលបើទ្រង់មាន បន្ទូលមកកាន់យើងនៅតាមផ្លូវទេឬ?” ទូលបង្គំអធិស្ឋានក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវ។ អេម៉ែន។

សូមអង្គុយចុះ។

23 នេះជាអត្ថបទចម្លែក ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថាវាសក្តិសមសម្រាប់ឱកាសនេះ។ ខ្ញុំ ចង់និយាយពីប្រធានបទ ព្រះដ៏មានចេស្តាបើកសម្តែងនៅពីមុខយើង។

24 ឥឡូវ ដោយមានមនុស្ស មានការស្រែកឃ្លាននៅក្នុងចិត្តមនុស្ស ដើម្បីស្វែងរក ព្រះអង្គនោះមកពីណាហើយអ្វីជាហេតុផលដែលព្រះអង្គមកទីនេះ និង តើគាត់ នឹងទៅណា។ មានតែម្នាក់ប៉ុណ្ណោះដែលអាចឆ្លើយបានគឺជាអង្គដែលបាននាំពួក គេមកទីនេះ។ ហើយមនុស្សតែងចង់ឃើញព្រះជាម្ចាស់។

25 ត្រលប់នៅក្នុងសញ្ញាចាស់ យើងបានរកឃើញព្រះជាម្ចាស់ ដែលបានបាំង អង្គទ្រង់ពីអ្នកមិនជឿ។ ព្រះជាម្ចាស់មានវិធីចម្លែក ក្នុងការដោះស្រាយជាមួយ មនុស្ស។ ទ្រង់បានលាក់អង្គទ្រង់ពីអ្នកមិនជឿ និង បើកសម្តែងអង្គទ្រង់ជាមួយ អ្នកជឿ។ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់ធ្វើបែបនោះ។ ព្រះយេស៊ូវអរព្រះគុណព្រះបិតា ថា “ទ្រង់បានលាក់សេចក្តីនេះនឹងមនុស្សមានប្រាជ្ញា និង អ្នកដែលប្រុងប្រយ័ត្ន តែ

បានបើកសម្តែងដល់ទារកដែលអាចរៀនបានវិញ។ ដូច្នោះយើងអាចរកឃើញថា ព្រះជាម្ចាស់ មិនដែលផ្លាស់ប្តូរឡើយ ក្នុងនិស្ស័យរបស់ទ្រង់ និង ទ្រង់តែងឬធ្វើការ របស់ទ្រង់ដដែល។ យើងរកឃើញថា នៅក្នុងម៉ាទ្សាគី៣ ដែលទ្រង់មានបន្ទូល “យើងជាព្រះ យើងមិនដែលផ្លាស់ប្តូរឡើយ” ដូច្នោះទ្រង់ធ្វើការតាមគោលការណ៍ គ្រប់ពេល។

26 ឥឡូវ យើងបានយកសៀវភៅមួយដែលចាស់ជាងគេក្នុងព្រះគម្ពីរ។ ពេល យ៉ូប ដែលជាមនុស្សសុចរិត នៅសម័យរបស់លោកជាមនុស្សតតខ្លោះ នៅក្នុង ច្បាប់របស់ ព្រះជាម្ចាស់ជាអ្នកបម្រើថ្លៃថ្នូរ ជាអ្នកបម្រើគួរឲ្យលើកតម្កើងរហូតដល់ ព្រះជាម្ចាស់ មានបន្ទូល “គ្មាននរណាដូចជាគាត់ឡើយនៅលើផែនដីនេះ។” ប៉ុន្តែ... បំណងរបស់ លោកនៅពេលណាមួយនឹងបានឃើញព្រះជាម្ចាស់។ គាត់ ដឹងថាមានព្រះជាម្ចាស់ ហើយគាត់មានអារម្មណ៍ថាគាត់ចង់ជួបទ្រង់ ឬមួយទៀត គាត់ទៅដំណាក់ របស់ ទ្រង់និងគោះទ្វារហើយនិយាយ “ទូលបង្គំចង់នៅជាមួយ ទ្រង់ អង្គុយនិយាយជាមួយ ទ្រង់ ដូចយើងបានធ្វើជាមួយគ្នាទៅវិញទៅមក។

27 យើងមានការយល់ដឹង។ ដូច្នោះទើបយើងបានមកសន្និបាតនេះ ដែលជា កន្លែងយើងមកជួបជុំគ្នានិង—និងសម្តែងចេញគំនិតរបស់យើង។ និង—និង យើង យល់ពីគ្នាទៅវិញទៅមក កាន់តែប្រសើរឡើងពេល ដែលយើងពិភាក្សានិងគ្នា ទៅវិញទៅមក។ ហើយអ្នកដឹកនាំធ្វើបែបនោះ។ មនុស្សទាំងអស់ដែលដើរដោយ ជីវិតបានធ្វើបែបនោះ និយាយពីការទាំងអស់មក។

28 ហើយយ៉ូប ព្រះជាម្ចាស់មានវត្តមានពិតណាស់ចំពោះគាត់ គាត់ចង់ស្វែងរក ថាតើគាត់អាចទៅ ឬ ទេគោះទ្វារទ្រង់និង—និងធ្វើការ—ការសម្ភាសន៍ជាមួយទ្រង់ ផង។

29 ប៉ុន្តែយើងឃើញថា ទ្រង់ពិតជាមានបន្ទូលទៅកាន់គាត់ ប៉ុន្តែទ្រង់បានបាំង ព្រះភ័ក្រ្ត។ ទ្រង់បានបាំងព្រះភ័ក្រ្តក្នុងទម្រង់ខ្យល់គួច។ ហើយទ្រង់បានប្រាប់ឲ្យ យ៉ូបចងសំពត់ប៉ឹង ទ្រង់នឹងមានបន្ទូលជាមួយគាត់ ដូចជាមនុស្ស។ ហើយទ្រង់ បានយាងចុះមកតាមរយៈខ្យល់គួច និង—និង មានបន្ទូលជាមួយយ៉ូប។ ហើយ ទ្រង់ធ្វើឲ្យយ៉ូបដឹងតាមរយៈខ្យល់គួច។ ជាការពិតណាស់គាត់មិនបានឃើញទ្រង់ ច្បាស់ ឡើយ។ គាត់អាចឮខ្យល់បក់ និងបែរជុំវិញ នៅក្នុងដើមឈើ។ ហើយសម្លេង បានចេញមកពីខ្យល់គួច ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់បានបាំងព្រះភ័ក្រ្តក្នុងខ្យល់គួច។

30 យើងរកឃើញថា នៅអាហ្វ្រិក អាហ្វ្រិកខាងត្បូង គេប្រើពាក្យ អាម៉ូយ៉ា(amoyah)ដែលមានន័យថា “ជាថាមពលមើលមិនឃើញ”។

31 ហើយថាមពលមើលមិនឃើញនេះ នៅក្នុងខ្យល់គួច មានសម្លេងចេញមក។ វាបាននិយាយទៅកាន់យ៉ូប តែគាត់នៅតែមិនឃើញទ្រង់ទ្រាយរបស់ទ្រង់។ ប៉ុន្តែ ទ្រង់បានបាំងព្រះភ័ក្រ្តជាមួយ ជាមួយគាត់ ដោយខ្យល់គួច។

32 យើងឃើញថាព្យាករណ៍ដ៏ធំមួយក្នុងព្រះគម្ពីរ គឺម៉ូសេ ក្នុងសញ្ញាចាស់ ជាម្នាក់ ដែលទ្រង់បានជ្រើសរើស ជ្រើសយក ជាអ្នកបម្រើដែលបានកំណត់ទុកមុន គាត់ក៏ មានបំណងចង់ឃើញទ្រង់ដែរ។ គាត់បានទៅក្បែរទ្រង់ ហើយបានឃើញអ្វីជាច្រើន ពីព្រះហស្ត អាថ៌កំបាំងដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់នៅពីមុខគាត់និងធ្វើអ្វីដែលមានតែ ព្រះ អាចធ្វើបាន។ គាត់មានបំណងចង់ឃើញព្រះជាម្ចាស់នៅថ្ងៃណាមួយ ហើយ ព្រះ មានបន្ទូលមកកាន់គាត់ “ទៅ ហើយឈរលើដុំថ្មចុះ”

33 ហើយកាលកំពុងឈរនៅលើផ្ទាំងថ្ម ម៉ូសេឃើញទ្រង់យាងកាត់។ គាត់ បានឃើញខ្នងរបស់ទ្រង់។ រួចគាត់និយាយ “មើលទៅប្រៀបដូចជា មនុស្សជា ខ្នង មនុស្ស”។ ប៉ុន្តែគាត់មិនបានឃើញព្រះជាម្ចាស់ឡើយ។ គាត់បានឃើញការ បាំងព្រះភ័ក្រ្តរបស់ទ្រង់។

34 ព្រះគម្ពីរបាននិយាយ “គ្មាននរណាម្នាក់បានឃើញព្រះជាម្ចាស់នៅពេលណា ទេ លើកតែបុត្របង្កើតនៃព្រះបិតាដែលបានប្រកាសពីទ្រង់” ដូច្នោះ ម៉ូសេបានឃើញ ទ្រង់ ដែលបាំងដូចជាមនុស្សម្នាក់។ យើងឃើញថា ព្រះយេស៊ូវនៃសញ្ញា ចាស់ គឺជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៃសញ្ញាថ្មី។

35 ហើយ—និងដុកទ័រ ស្កូហ្វឿល(Scofield)នៅទីនេះ យើងឃើញថា ពាក្យរបស់លោកបានបន្តពី “ទម្រង់” យើងរកឃើញពាក្យ *en morphe* ក្នុង ភាសាក្រិក ដែលមានន័យថា “ភាពអរូបបានធ្វើឲ្យលេចរូបរាង”។ ជាអ្វីមួយ ដែលមិនអាច... យើងដឹងថាវានៅទីនេះ។ វាអាច...មិនអាចឃើញ ប៉ុន្តែយើង ដឹងថាវានៅទីនោះ។ ហើយពេលទ្រង់ប្តូរទម្រង់របស់ទ្រង់ នៃ *en morphe* មានន័យថាទ្រង់បានប្តូរពីអភិធម្មជាតិមកជាលក្ខណៈធម្មជាតិ។

36 ហើយទ្រង់គ្រាន់តែប្តូរស្រោមព្រះភ័ក្រ្តប៉ុណ្ណោះ។ វាប្រៀបដូចជាល្ខោន។ ទ្រង់ កំពុងសម្តែង។ ហើយក្នុងភាសាក្រិក ពេលដែលពួកគេអាចប្តូរស្រោមមុខរបស់

ពួកគេបាន អាចក្លាយជាការសម្ដែងមួយ ជាក់ស្ដែងអ្នកសម្ដែងម្នាក់ អាចសម្ដែង បានបីទៅបួនផ្នែកខុសគ្នា។

37 ហើយកូនស្រីរបស់ខ្ញុំមានវត្តមាននៅទីនេះ គេគ្រាន់តែសិក្សាត្រឹមវិទ្យាល័យ ល្ខោន—ល្ខោន។ ហើយមានក្មេងប្រុសម្នាក់ដែលខ្ញុំស្គាល់ គាត់សម្ដែង៤ផ្នែក ប៉ុន្តែ គាត់ត្រូវទៅក្រោយឆាក ដើម្បីប្តូរស្រោមមុខរបស់—របស់គាត់ ដើម្បីចេញមកជាថ្មី ដើម្បីសម្ដែងចេញបុគ្គលិកលក្ខណៈមួយទៀត។

38 ឥឡូវ បើសិនជាអ្នកយកការថ្លែងទំនាយសញ្ញាចាស់ ស្តីពីព្រះមេស៊ីដែល នឹងមក អ្នកអាចប្រៀបធៀបវាជាមួយជីវិតរបស់ព្រះយេស៊ូវ ហើយអ្នកនឹងយល់វា ច្បាស់ថាព្រះយេស៊ូជានរណា។ ទ្រង់មិនមែនជាមនុស្សធម្មតាទេ។ ទ្រង់គឺជាព្រះ *en morphe*។ ទ្រង់បានប្តូរពី—ពីលក្ខណៈអភិធម្មជាតិ ទៅជាទម្រង់ធម្មតារបស់ មនុស្ស។ តែទ្រង់នៅជាព្រះជាម្ចាស់ បើកសម្ដែងឲ្យឃើញ ក្នុងសាច់ឈាម បាំង ដោយភាពជាមនុស្ស រហូតសាច់ឈាម។

ហើយអ្នកអាចពិនិត្យមើលសញ្ញាចាស់។

39 ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងថា ខ្ញុំកំពុងនិយាយបូកបញ្ចូលគ្នានៃទស្សនិកជន នៅយប់នេះ ពីផ្នែកខុសៗគ្នានៃពិភពលោក។ ហើយយើងនៅទីនេះដើម្បីស្វែងរក។ អ្វីដែល យើង—អ្វីដែលយើងកំពុងធ្វើ? យើងជាអ្វី—អ្វី? តើយើងទៅណា? តើទាំងអស់ នេះមានន័យយ៉ាងណា?

40 ហើយ ឥឡូវយើងរកឃើញ នៅទីនេះ ថា បើអ្នកជាមនុស្សប្រុស និង ស្រ្តី ជនជាតិយូដាហើយមានគ្រូនៅក្នុង—ក្នុង—ក្នុងព្រះវិហារ ពេលវេលាកន្លងទៅ បើ គេសង្កេតមើលព្រះគម្ពីរ ការថ្លែងទំនាយ ជំនួសឲ្យប្រពៃណី ពួកគេនឹងអាចស្គាល់ ថាព្រះយេស៊ូវជានរណា។ ពួកគេនឹងមិនហៅទ្រង់ថាជាបៀសេបាប់ឡើយ។ ពួកគេ នឹងមិនឆ្កាងទ្រង់ឡើយ។ ប៉ុន្តែ គេត្រូវតែសម្ដែងចេញមក។ នោះជាផ្នែកនៃល្ខោន។ ហើយពួកគេងងឹត ក្នុងករណីនេះ។

41 វាដូចជាមនុស្សជាច្រើនអ្នកជាប្រុសនិងស្រី នៅទីនេះ នាយប់នេះអាចមាន វ័យស្របាលខ្ញុំ ឬចាស់ជាងខ្ញុំ។ អ្នកចងចាំទេ ថានៅទីនេះ ក្នុងអាមេរិក ជាច្រើន ឆ្នាំកន្លង មុន...ចិន...បងប្អូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ ដែលទើបតែបានណែនាំនៅទីនេះ ដែលចូលមកក្នុងគំនិតខ្ញុំ ពេលដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយពីគាត់។ របៀបដែលគេ ធ្លាប់...ពួកគេមិនអាចនិយាយភាសាអង់គ្លេសបាន និង ពួកគេ—ពួកគេបើកហាង

បោកគក់។ ហើយអ្នកទៅកន្លែងបោកគក់របស់គាត់ ដើម្បីឲ្យការបោកសម្អាត។ ការ—ការបោកគក់ជនជាតិចិន អាចមានក្រដាសមួយនៃការកត់សម្គាល់ គាត់ ជ្រើស យកផ្នែកមួយទៀត។ ប៉ុន្តែពេលអ្នកត្រលប់ទៅវិញដើម្បីយកវានោះ ក្រដាស ពីរចម្រៀកនោះត្រូវតែស៊ីគ្នា។ តែបើវាមិនស៊ីគ្នាត្រឹមត្រូវទេ...អ្នកមិនអាចក្លែងខ្លួន ដោយរបៀបណាមួយឡើយ ព្រោះគាត់មានចម្រៀកក្រដាស អ្នកក៏មានដែរ។ ហើយបើវាមានការក្លែងបន្លំ...អ្នកមានសិទ្ធិ ក្នុងការទាមទាយកត់សម្គាល់របស់អ្នក។ ហើយអ្នកអាចយកអ្វីជាកម្មសិទ្ធិរបស់អ្នក ពីផ្នែកម្ខាងទៀតនៃកិច្ចសន្យា។

42 វាគឺដូច្នោះ យប់នេះ ពេលយើងមានផ្នែកមួយទៀតនៃកិច្ចសន្យា។ ពេលដែល ព្រះជាម្ចាស់បានហែកព្រះរាជបុត្រាជាពីរ នៅកាលវ៉ារី បានយករាងកាយជាយញ្ញ បូជា ហើយបញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណចុះមកកាន់ពួកយើង គឺពេលគង់នៅក្នុងមនុស្ស ដែលជាព្រះយេស៊ូវ។ ព្រះជាម្ចាស់ដែលនោះ គឺនៅបាំងព្រះភក្រ្តនៅយប់នេះ គឺ ក្នុងទម្រង់ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ចំណែកទាំងពីរបានចូលរួមជាមួយគ្នា ដូច្នោះ អ្នកជាផ្នែកនៃការកិច្ចសន្យា។ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់ធ្វើការនេះ ដើម្បីជាការប្រសើរមួយ ដែលមនុស្សអាចស្គាល់ ពេលដែលទ្រង់ធ្វើអង្គទ្រង់ជាមនុស្ស។

43 ខ្ញុំកំពុងអានរឿងមួយ កាលពីយូឆ្នាំមកហើយ។ ហើយនៅក្នុងរឿងនេះ វាបាន និយាយពី ស្តេចមួយដ៏ធំថ្លៃថ្នូរ...ខ្ញុំភ្លេចពីឈ្មោះរបស់គាត់ហើយ ឥឡូវ។ ខ្ញុំមិនមែន គិតពីការនិយាយរឿងទេ។ វា ប្រហែលជាការប្រឌិត ប៉ុន្តែវាបាននាំយើងទៅដល់ ចំនុចដែលផ្តល់ឲ្យយើងជាប្រវត្តិអ្វីដែលយើងចង់និយាយ។ ស្តេចរូបនេះ ជាស្តេច ល្អ និង ជាស្តេចដែលពេញដោយការស្រឡាញ់ រហូតដល់ ថ្ងៃមួយ នៅមុខអ្នក —យាមរបស់ទ្រង់ ឬ រាជវង្ស ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ថ្ងៃនេះ អ្នកឃើញខ្ញុំ ជាលើក ចុងក្រោយ ក្នុងរយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំមក”។

44 និងអ្នកបម្រើរបស់ស្តេច និង ពួកមន្ត្រីនិយាយពីស្តេចថា “ស្តេចដ៏ល្អ ហេតុអ្វីបានជាមានបន្ទូលបែបនោះ? តើទ្រង់នឹងយាងទៅប្រទេសផ្សេងឬ នៅកន្លែងណា មួយ ហើយក្លាយជាជនចម្លែកឬ?”

45 ស្តេចមានបន្ទូល “ទេ យើងនៅទីនេះ។ មែន” និយាយបន្ត “យើងនឹងចេញពី មុខតំណែងរបស់យើង។ យើងនឹងក្លាយជាអ្នកស្រែម្នាក់។ យើងនឹងទៅកាប់ឈើ ដោយប្រដាប់កាប់ឈើ។យើងនឹងទៅ—ព្យួរដីដោយនង្គ័ល។ យើងនឹងលូសទំពាំង បាយជូជាមួយអ្នកលូសទំពាំងបាយជូ។ យើងស្រលាញ់ពួកគេ ហើយយើងចង់

ស្គាល់ពួកគេកាន់តែជិតដោយផ្ទាល់។ ពួកគេនឹងមិន ស្គាល់យើងឡើយ។ ប៉ុន្តែ ជួយទៅវិញយើងចង់ទាក់ទងជាមួយគេដោយរបៀបនោះ។”

46 ហើយព្រឹកបន្ទាប់ ពេលដែលប្រតិក្ខរបស់ស្តេច មនុស្សរបស់ទ្រង់បានឃើញ ស្តេច ឬម្នាក់ដែលនៅក្នុងរាំង ដោះមុជចេញ និង ដាក់ចុះលើកោអី បល័ង្ក និង ដោះរូបចេញ ហើយពាក់សម្លៀកបំពាក់អ្នកស្រែ ហើយដើរចេញទៅជាមួយមនុស្ស ធម្មតា។

ឥឡូវ នៅក្នុងរឿងតូចមួយនោះ យើងអាចរកឃើញពីព្រះជាម្ចាស់បាន។

47 ពួកគេនិយាយទៅកាន់ស្តេច និយាយ “ព្រះរាជា ទូលបង្គំពិតជាត្រូវការទ្រង់។ ទូលបង្គំទាំងអស់គ្នាស្រឡាញ់ព្រះអង្គ។ ទូលបង្គំ—ទូលបង្គំចង់ឲ្យទ្រង់នៅតែជា ស្តេចដដែល”។ ប៉ុន្តែស្តេចចង់ក្លាយជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ដើម្បីស្គាល់ពួកគេ កាន់តែប្រសើរឡើង ដែលពួកគេអាចស្គាល់ទ្រង់កាន់តែច្បាស់ ថាតើទ្រង់ជាបែប ណា។ វាជាការបង្ហាញដល់ពួកគេពីអ្វីដែលទ្រង់មានភាពយ៉ាងណា។

48 ហើយនោះជាអ្វីដែលព្រះបានធ្វើ។ ទ្រង់—ទ្រង់បានផ្លាស់ប្តូរអង្គទ្រង់ពីភាពជា ព្រះយេហូវ៉ា ដើម្បីក្លាយជាម្នាក់ក្នុងចំណោមយើង ដែលទ្រង់អាចនឹងទទួលបានការ ឈឺចាប់ ដែលអាចក្លាយសេចក្តីស្លាប់ ទ្រង់អាចនឹងស្គាល់ថាទ្រង់និចនៃសេចក្តី ស្លាប់គឺយ៉ាងដូចម្តេច និង បានយកសេចក្តីស្លាប់បរិបូណ៌ដាក់លើព្រះអង្គ។ ទ្រង់ បានដាក់មុជរបស់ទ្រង់—ទ្រង់ចុះ និង រូបរបស់ទ្រង់ និង បានក្លាយជាម្នាក់ ក្នុងចំណោមយើង។ ទ្រង់លាងជើងជាមួយ—ជាមួយ—អ្នកទន់ទាប។ ទ្រង់គង់នៅ ក្នុងគង់ជាមួយអ្នកក្រ។ ទ្រង់គង់ផ្ទុំលើលើ និង នៅតាមផ្លូវជាមួយអ្នកដែលគ្មាន សិទ្ធិពិសេស។ ទ្រង់បានក្លាយជាម្នាក់ ក្នុងចំណោមយើង ដែលទ្រង់អាចយល់ពី យើង កាន់តែច្បាស់ ហើយយើងអាចស្គាល់ទ្រង់កាន់តែប្រសើរដែរ។

49 ឥឡូវ ខ្ញុំគិត ក្នុងនោះ យើងឃើញថាមានការផ្លាស់ប្តូរ អង្គទ្រង់ អ្វីដែលទ្រង់ បានធ្វើ។ បើអ្នកកត់សម្គាល់ ទ្រង់យាងមកក្នុងនាមជាបុត្រាបីអង្គ។ ទ្រង់យាង មកក្នុងនាមជាកូនមនុស្ស នាមបុត្រារបស់ព្រះ និងនាមជាបុត្រារបស់ដាវីឌ។ ទ្រង់ យាងមកជាបុត្រមនុស្ស។

50 ឥឡូវ ក្នុងអេសេគាលៈ៖៣ ព្រះយេហូវ៉ា ទ្រង់ផ្ទាល់ បានហៅអេសេគាល ជា ព្យាករីថា “បុត្រមនុស្ស”។

51 បុត្រមនុស្សមានន័យថា“ព្យាការី”។ ទ្រង់បានយាងមកដោយរបៀបនោះ ដើម្បី បំពេញចោទិយកថា១៨:១៥ ដែលប៉ូលបាននិយាយ “ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះរបស់អ្នក នឹងកើតក្នុងចំណោម អ្នកជាព្យាការីដូចខ្ញុំដែរ”។ គាត់មិនបានហៅខ្លួនគាត់ថាជា បុត្រ របស់ព្រះឡើយ។ ទ្រង់សំដៅលើអង្គទ្រង់ “ជាបុត្រមនុស្ស” ព្រោះទ្រង់បាន យាងមកតាមបទគម្ពីរ។ ឃើញ? ទ្រង់ត្រូវធ្វើក្រដាសចម្រៀករំហែកទាំងពីរ ទំនាយ របស់សញ្ញាចាស់ និង បុគ្គលិកលក្ខណៈរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់ ត្រូវតែដូចគ្នា។ ដូច្នេះ ទ្រង់ យាងមកក្នុងភាពជាបុត្រមនុស្ស មកដោយទម្រង់បែបនោះ។

52 បន្ទាប់មក យើងរកឃើញ បន្ទាប់ពីការសុគតរបស់ទ្រង់ ការកប់ និង ការមាន ព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ ការយាងមកនៅថ្ងៃពេនទីកុស្ត ជាបុត្ររបស់ព្រះ ជាព្រះ ជាវិញ្ញាណ ក្នុងទម្រង់ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ តើទ្រង់កំពុងធ្វើអ្វី? ទ្រង់កំពុងផ្លាស់ ប្តូរអង្គទ្រង់ បើកអង្គទ្រង់ឲ្យមនុស្សបានស្គាល់តាមរយៈទម្រង់ខុសៗគ្នា។ ដូចជា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលជាព្រះ ទ្រង់យាងមកចាត់ចែង ក្នុងសម័យកាលក្រុមជំនុំ ជាព្រះបុត្ររបស់ព្រះ ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

53 ប៉ុន្តែក្នុងសម័យកាលមួយពាន់ឆ្នាំ ទ្រង់យាងមកក្នុងអង្គជាបុត្ររបស់ដាវីឌ ដើម្បីតាំងលើបល្ល័ង្កដាវីឌ ជាស្តេច។ ទ្រង់ត្រូវកាន់កាប់រាជរបស់ដាវីឌ។ ឥឡូវទ្រង់ កំពុងគ្រងបល្ល័ង្ករបស់ព្រះបិតា។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកដែលឈ្នះនឹងគ្រង លើបល្ល័ង្កជាមួយខ្ញុំលើបល្ល័ង្ករបស់ខ្ញុំ ដូចដែលខ្ញុំបានឈ្នះ និង គ្រងលើបល្ល័ង្ក របស់ព្រះបិតាដែរ”។ ដូច្នេះ ទ្រង់ នៅក្នុងរាជ១ពាន់ឆ្នាំ ទ្រង់នឹងធ្វើជាបុត្រ របស់ ដាវីឌ។ នោះជាអ្វី? ជាព្រះដដែល គ្រប់ពេល គ្រាន់តែប្តូរ ស្រោមព្រះភក្តី របស់ទ្រង់ —ទ្រង់។

ខ្ញុំជា ចំពោះប្រពន្ធខ្ញុំ ជាប្តីម្នាក់។

54 តើអ្នកកត់សម្គាល់ទេ? ស្ត្រីដើមកំណើតនៅភេនីសក្នុងស្រុកស៊ីរី និយាយថា “ទ្រង់ជាបុត្រាដើរឌីអើយ សូមប្រោសមេត្តា”។ ទ្រង់ នោះមិនមែនជាសេចក្តី ឬខាន ដល់ទ្រង់ឡើយ គឺមិនទាល់តែសោះ។ នាងគ្មានសិទ្ធិហៅទ្រង់បែបនោះឡើយ។ នាងគ្មានសិទ្ធិហៅទ្រង់ថា ជាបុត្ររបស់ដាវីឌឡើយ។ ទ្រង់—ទ្រង់ជាបុត្ររបស់ ដាវីឌ ចំពោះជនជាតិយូដា។ ហើយឥឡូវទ្រង់យាងមក...ប៉ុន្តែពេលនាងហៅទ្រង់ “ព្រះអម្ចាស់” ទ្រង់ជាព្រះអម្ចាស់របស់នាង ដូច្នេះនាងបានសុំអ្វីដែលនាងត្រូវការ។

ឥឡូវទ្រង់បានប្តូរអង្គទ្រង់។

55 ឥឡូវនៅផ្ទះរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំជាមនុស្សបីនាក់ខុសគ្នា។ ក្នុងផ្ទះរបស់ខ្ញុំ ប្រពន្ធខ្ញុំ ប្រកាសថាខ្ញុំជាប្តី។ កូនស្រីខ្ញុំនៅទីនោះ នាងមិនប្រកាសថាខ្ញុំជាប្តីឡើយ ខ្ញុំ គឺជាឪពុករបស់នាង។ ហើយចំពោះចៅប្រុសតូចនៅទីនោះ ខ្ញុំជាជីតាចំពោះគាត់ ដូច្នោះគាត់គ្មានសិទ្ធិហៅខ្ញុំថាជាឪពុកឡើយ។ ខ្ញុំមិនមែនជាឪពុកគាត់ឡើយ។ កូនប្រុសរបស់ខ្ញុំជាឪពុករបស់គាត់។ ខ្ញុំជាជីតារបស់គាត់។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនៅតែជាមនុស្ស ដដែល។

56 និងព្រះជាម្ចាស់ អ្វីដែលទ្រង់ធ្វើ ទ្រង់ផ្លាស់ប្តូរអង្គទ្រង់ នោះជំនាន់នោះ ដើម្បី បើកសម្តែងអង្គទ្រង់ឲ្យមនុស្សបានស្គាល់។ ហើយនេះជាអ្វីដែលយើងនៅទីនេះខំ ស្វែងរក នៅយប់នេះ។ នៅក្នុងរបៀបណាដែលព្រះជាម្ចាស់ត្រូវបើកសម្តែងអង្គទ្រង់ ឲ្យមនុស្សបានស្គាល់ និង នៅពេលនេះ? ទ្រង់ប្តូរស្រាមព្រះភ័ក្រ ទ្រង់ ប្តូរសកម្មភាព ប៉ុន្តែទ្រង់មិនបានប្តូរឋានៈរបស់ទ្រង់ឡើយ។ ទ្រង់មិនប្តូរនិស្ស័យរបស់—របស់ទ្រង់ ឡើយ។ ទ្រង់គ្រាន់តែប្តូរស្រាមព្រះភ័ក្រ៏ពីអង្គមួយទៅមួយផ្សេងទៀតប៉ុណ្ណោះ។ ទ្រង់ធ្វើវាដើម្បីបើកសម្តែងអង្គទ្រង់ ឲ្យកាន់តែច្រើនឡើងដល់មនុស្សដែលពួកគេ នឹងអាចដឹងថាទ្រង់ជានរណា ទ្រង់ជាអ្វី។

57 ក្នុងហេព្រើរ១ យើងអាន “នៅជំនាន់ដើម ព្រះជាម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលមកកាន់ បុព្វបុរសយើង ជាច្រើនលើកច្រើនសា ដោយប្រើរបៀបផ្សេងៗជាច្រើន តាមរយៈ ពួកព្យាករី។ គ្រានេះជាគ្រាចុងក្រោយបំផុត ព្រះអង្គមានព្រះបន្ទូលមកយើង តាមរយៈព្រះបុត្រា។ ព្រះអង្គបានប្រគល់អ្វីៗ ទាំងអស់ឲ្យព្រះបុត្រាគ្រប់គ្រងជា មត៌ក ព្រះអង្គក៏បាន បង្កើតពិភព ទាំងមូលដោយសារព្រះបុត្រា ដែរ។”

58 ឥឡូវ “ព្យាករី” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល ពេលទ្រង់គង់នៅលើផែនដី “ពួកគេ ជាព្រះ។ អ្នកហៅរបស់ទាំងនោះជា ‘ព្រះ’ ជាអ្នកដែលព្រះបន្ទូលបានមកដល់។ ព្រះបន្ទូលមិនអាចបំបែកបានឡើយ” ទ្រង់មានបន្ទូល។ មានបន្ទូលបន្ត “ដូច្នោះអ្នក អាចកាត់ទោសទ្រង់ដោយរបៀបណា កាលបើទ្រង់ជាព្រះបុត្រា របស់ព្រះជាម្ចាស់” ឃើញ?

59 ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ បានកំណត់សភាពសម័យនីមួយៗ ថាវាត្រូវជា បែបណា។ ហើយព្រះយេស៊ូវជាការបំពេញសេចក្តីទំនាយ។ “នៅក្នុងទ្រង់មានភាព ពេញលេញនៃរាងកាយនាំមុខរបស់ព្រះ” វាគឺជាទ្រង់។ ទ្រង់គឺជាអង្គនៅឃ្នុំសែប។

ទ្រង់គឺជាអង្គនៅក្នុងអេលីយ៉ា។ ទ្រង់គឺជាអង្គនៅក្នុងម៉ូសេ។ ទ្រង់គឺជាអង្គនៅក្នុង ដាវីឌ ជាស្តេចដែលគេបដិសេធា។

60 រាស្ត្ររបស់ទ្រង់បានបដិសេធទ្រង់ ជាស្តេច។ ពេលគេចេញមកពី—សាល កាត់ក្តី ជាអ្នកតូចទាបរងទុក្ខជុំវិញមិនចូលចិត្តរដ្ឋបាលរបស់—របស់ទ្រង់ ប្រព័ន្ធ របស់ទ្រង់ហើយស្តោះដាក់។ ហើយអ្នកយាមទាញដាវមកនិយាយ “តើទុកឲ្យខ្ញុំ រក្សាក្បាលឆ្កែនេះនៅលើក្បាលរបស់វា ឬស្តោះដាក់ស្តេចខ្ញុំចុះ?”

61 ដាវីឌ អាចមិនដឹងពីអ្វី ដែលគាត់ធ្វើនៅពេលនោះ ប៉ុន្តែលោកត្រូវបានចាក់ ប្រេងតាំង។ និងគាត់និយាយ “ទុកឲ្យគាត់នៅតែឯង ព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូលប្រាប់ គាត់ឲ្យធ្វើរបៀបនេះ” និង គាត់ឡើងលើភ្នំ និង យំសោកពីក្រុងយេរូសាឡឹមថា ជា ស្តេចដែលគេបដិសេធា។

62 តើអ្នកកត់សម្គាល់? រាប់រយឆ្នាំពីពេលនោះមក បុត្រារបស់ដាវីឌត្រូវបានគេ ស្តោះដាក់នៅតាមផ្លូវ និង នៅលើភ្នំ ភ្នំដដែល សម្លឹងមើលចុះមកក្រុងយេរូសា ឡឹម ជាស្តេចដែលត្រូវបានបដិសេធា។ ហើយក៏យំ “យេរូសាឡឹម តើប៉ុន្មានដង ហើយដែលខ្ញុំហើរសំកាំងពីលើអ្នកដូចជាមេមាន់គ្របកូនរបស់វា តែអ្នកមិនដែល ឡើយ”

63 ទ្រង់មិនដែលផ្លាស់ប្តូរនិស្ស័យរបស់ទ្រង់ឡើយ ពីព្រោះនៅគម្ពីរហេព្រើរ១៣:៨ និយាយថា “ទ្រង់មិនប្រែប្រួលឡើយ ពីដើម សព្វថ្ងៃ និងរហូតដល់អស់កល្ប ជានិច្ចព្រះអង្គនៅតែដដែល”។ ព្រះជាម្ចាស់ត្រូវបានកើត ជាសាច់ឈាមដើម្បី សុគតដើម្បីលោះយើងពីបាប។ នេះជាអ្វីដែលទ្រង់ផ្លាស់ប្តូរ អង្គទ្រង់មកជា —មនុស្ស។

64 យើងឃើញ ក្នុងយំហាន១២:២០ ពួកក្រិកបានឮពីទ្រង់។ ឥឡូវគ្មាននរណា ម្នាក់ អាចឮពីទ្រង់លើកលែងតែអ្នកមានចិត្តឆេះឆ្ងល់ចង់ឃើញទ្រង់។ ដូចជាយ៉ូប និង ព្យាករីជំនាន់ដើម ពួកគេទាំងអស់សុទ្ធតែចង់ឃើញទ្រង់។ ដូច្នេះ សាសន៍ក្រិក នេះចូលមកមើលទ្រង់។ ពួកគេចូលមកក៏លឺព នៅបេតសាយដា និយាយ “លោក យើងអាចឃើញពីព្រះយេស៊ូវបានទេ”។

65 សាសន៍ក្រិកចង់ឃើញទ្រង់ ប៉ុន្តែពួកគេមិនអាចឃើញទ្រង់ព្រោះទ្រង់គង់នៅ ក្នុងព្រះវិហារនៃភាពជាមនុស្ស។ “ព្រះជាម្ចាស់គង់ក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ផ្សះផ្សាលោកិយ ជាមួយទ្រង់វិញ។” ឥឡូវយើងឃើញថា ក្នុងនេះ សាសន៍ក្រិកអាចឃើញទ្រង់។

66 ហើយកត់សម្គាល់ពីគ្រប់ពាក្យដែលព្រះយេស៊ូវបង្ហាញដល់គេ បន្ទាប់ពីនោះ។ ទ្រង់មានបន្ទូល “លើកលែងតែគ្រាប់ពោតនៃស្រូវសាឡើធ្លាក់ទៅលើដី រួចងាប់ បើ មិនដូច្នោះវានៅតែវាដដែល។” ក្នុងន័យមួយទៀត ពួកគេមិនអាចឃើញទ្រង់ក្នុង ការផ្លាស់ប្តូរឡើយ ក្នុងស្រោមព្រះភ័ក្រ្តដែលដែលទ្រង់គង់នោះ ព្រោះទ្រង់បាន បាំងក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស។ ប៉ុន្តែពេលពោតនៃស្រូវសាឡើធ្លាក់ទៅលើដី វានឹង នាំឲ្យមានការចេញមកនៃជាតិសាសន៍ជាច្រើន។ ទ្រង់ត្រូវបានបញ្ជូនទៅកាន់ ពួកយូដា ជាការពិត នោះសម័យនោះ។ ប៉ុន្តែគ្រាប់ពោតនៃស្រូវសាឡើនេះត្រូវតែ ធ្លាក់ បាំងពីព្រះជាម្ចាស់ ក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស លាក់ពីអ្នកមិនជឿ ប៉ុន្តែបានបើក សម្ដែងដល់អ្នកជឿ។

67 ក្នុងយ៉ូហាន១ “កាលដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល ព្រះបន្ទូលក៏គង់នៅ ជាមួយនឹងព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលនោះឯងជាព្រះ។ ព្រះបន្ទូលក្លាយជាសាច់ឈាម ហើយរស់នៅក្នុងចំណោមយើង ហើយយើងបានឃើញទ្រង់ ជាព្រះបុត្រាតែមួយ អង្គនៃព្រះបិតា ពេញដោយព្រះគុណ។” ឥឡូវ ពីដំបូងឡើយមានព្រះបន្ទូល។ ព្រះបន្ទូលជាគំនិតដែលបង្ហាញចេញ។

68 ពីដំបូងឡើយ ទ្រង់មិនត្រឹមតែជាព្រះទេ។ ឥឡូវ ពាក្យភាសាអង់គ្លេសរបស់ យើងសព្វថ្ងៃ ព្រះ មានន័យថា “វត្ថុសម្រាប់ថ្វាយបង្គំ។” ពិតជាការយល់ច្រឡំ គួរឲ្យពិចារណា។ អ្នកអាចធ្វើឲ្យនរណាម្នាក់ក្លាយជាព្រះ។ អ្នកអាចធ្វើឲ្យអ្វីមួយ ក្លាយជាព្រះ។

69 ប៉ុន្តែនៅក្នុងសញ្ញាចាស់ ក្នុងលោកុប្បត្តិ១ “កាលដើមដំបូងឡើយមានព្រះ” ពាក្យត្រូវបានប្រើថាជា អេឡូហ្សឹម។ អេឡូហ្សឹម មានន័យថា “អ្នកដែលកើតមាន ដោយខ្លួនផ្ទាល់។” ពិតជាមានភាពខុសគ្នានឹងពាក្យ អេឡូហ្សឹមណាស់ រវាងពាក្យ ព្រះរបស់យើង។ អេឡូហ្សឹមមានន័យថា “អ្នកដែលកើតមានដោយខ្លួនផ្ទាល់។”

70 យើងមិនអាចកើតមាន ដោយខ្លួនឯងទេ។ យើងមិនអាចមានព្រះចេស្ដា សព្វានុភាព សព្វញ្ញភាពនៅគ្រប់កន្លែងទេ។ នោះគឺជាអ្វីដែលអេឡូហ្សឹម បង្ហាញ

ពីលក្ខណៈទាំងនោះ។ យើងមិនអាចមានភាពបែបនោះ។ ជាដើមឈើដែល
អ្នកបង្កើតព្រះចេញមក ឬ—ឬអាគារ ដែលកើតមានដោយខ្លួនឯង។

71 ដូច្នោះ ចាប់ពីដំបូងឡើយ ព្រះជាម្ចាស់មានព្រះជន្ម ភាពជាអង្គអស់កល្ប។
ក្នុងទ្រង់មានកាកំណត់ទុក ហើយការកំណត់ទុកនោះ បានក្លាយជាព្រះបន្ទូល
ហើយព្រះបន្ទូលបានក្លាយជាសាច់ឈាម។ ព្រះយេស៊ូវជាអ្នករំដោះ។ រំដោះ
មានន័យថា “នាំមកវិញ” បើទ្រង់បាននាំត្រលប់មកវិញ វាត្រូវតែមានកន្លែងណា
មួយដែលត្រូវនាំត្រលប់មកវិញដែរ។ ដូច្នោះយើងឃើញថាមនុស្សទាំងអស់នឹងមិន
អាច ឃើញវាឡើយ។ ព្រោះមនុស្សទាំងអស់មិនមែននៅចាប់តាំងពីដើមរៀងមក
ដូចព្រះ ហឫទ័យព្រះជាម្ចាស់ឡើយ។ ឃើញ?

72 ចូរមើលទៅសង្ស័យ។ ពេលគេឃើញទ្រង់បង្ហាញ អង្គផ្ទាល់ជាមួយព្រះបន្ទូល
ទ្រង់ជា អ្វី ពួកគេនិយាយ “ជាបៀសេបាប”។ នោះបង្ហាញថានិស្ស័យរបស់គេនៅ
ឯណា ហើយ។ វាជានិរតិសម័យថ្មីនៃបច្ចុប្បន្ន។

73 ប៉ុន្តែពេលដែលស្រ្តីពេស្យាកូចមួយ ដែលទ្រង់ជួបនៅមាត់ទ្វារ ហើយប្រាប់នាង
បង្ហាញនាងពីសញ្ញានៃព្រះមេស៊ី តាមរយៈការប្រាប់នាងពីអ្វីដែលនាងបានធ្វើ។
“ហេតុអ្វី” នាងនិយាយ “លោក ខ្ញុំដឹងថាលោកជាព្យាករី។ យើងដឹង ព្រះមេស៊ី
ពេលទ្រង់យាងមក ទ្រង់នឹងប្រាប់គ្រប់យ៉ាងទាំងនេះ។” នាងចាប់ផ្តើមស្គាល់ទ្រង់
ថា ជាព្រះមេស៊ី ជាអ្នកដែលបានចាក់ប្រេងតាំង។ ព្រោះទ្រង់បានបំពេញលក្ខណៈ
នៃបទគម្ពីរ។ តើអ្នកមិនឃើញទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយ “អេម៉ែន—Ed]។ ក្រដាសពីរ
ចម្រៀកបានដាក់មកជុំគ្នា។ នាង “យើងដឹងថាពេលព្រះមេស៊ីយាងមក។”

74 ឥឡូវ ព្រះជាម្ចាស់ត្រូវ បង្ហាត់ពូជ នេះ និង នោះ ដើម្បីទទួលបានសូរក
ណ្តឹងច្បាស់លាស់មួយ ដូចជាបំណែកតូចៗ។ ប៉ុន្តែពេលព្រះយេស៊ូវបែរមក មាន
បន្ទូល “ខ្ញុំហើយ ជាអង្គនោះ ដែលកំពុងមានបន្ទូលនឹងអ្នក” មិនមានការបង្ហាញ
ជា “បៀសេបាប” ឡើយ។ នាងទុកក្នុងចោល រត់ទៅទីក្រុង និង និយាយ “មក
មើលមនុស្សម្នាក់ដែលប្រាប់ខ្ញុំ ពីគ្រប់សេចក្តីដែលខ្ញុំធ្វើ។ តើនេះមិនមែនជាព្រះមេ
ស៊ី ទេឬ?” ឃើញ?

75 ឥឡូវនេះជាអ្វី? ដាក់ខគម្ពីរចាស់ ជាមួយបទពិសោធន៍ដែល—ដែល
ព្រះយេស៊ូវប្រទានដល់នាង តើទ្រង់បានធ្វើអ្វី? វាបានបង្កើតជាព្រះមេស៊ី។ និង
អ្នកកត់សម្គាល់ទេ? ភ្លាមនោះបាបរបស់នាងត្រូវបានអត់ទោសឲ្យ ព្រោះពីដំបូង

នាងត្រូវបានរំដោះលោះហើយ ព្រោះនាងត្រូវបាន នៅក្នុងព្រះទ័យរបស់ព្រះជាម្ចាស់ តាំងពីដើមដំបូងមក។ ដូច្នេះ វាបានរំដោះនាង ឬ នាំនាងមកវិញ ពេល នាងបានឃើញខគម្ពីរដែលបង្ហាញបានសម្តែងឡើង ពីព្រះយេហូវ៉ាពីទ្រង់ជាអ្វីហើយ ទ្រង់បច្ចុប្បន្ន ជាអ្វី។

76 ឥឡូវ ពេលព្រះយេស៊ូវយាងមក បើសិនជាទ្រង់មកជាមួយសាររបស់លូអេ វានឹងមិនដំណើរការឡើយ។ សង់ទូកធំ និង បណ្តែតឡើង វានឹងមិនដំណើរការឡើយ។ ប៉ុន្តែលូអេនោះគឺជាចំណែកនៃព្រះជាម្ចាស់។ គាត់បានសម្តែងជារបៀបពិសេស ព្រោះគាត់ពិសេស និង សាររបស់គាត់គឺពិសេសព្រោះវាជាលោកកិយ ដែលត្រូវបានបង្កើតមក វាបានសម្តែងឲ្យឃើញ។

77 ទ្រង់ក៏មិនអាចយាងមក ដោយសាររបស់ម៉ូសេដែរ ព្រោះវានឹងមិនដំណើរការឡើយ។ ម៉ូសេគឺជាព្រះជាម្ចាស់ ក្នុងចំណែកខ្លះ បានសម្តែងឡើង។ ជាព្រះបន្ទូលបានបង្ហាញនៅវេលានោះ ប៉ុន្តែព្រះយេស៊ូវមិនបានយាងមកក្នុងរបៀបនោះឡើយ។ ព្រះគម្ពីរមិនបាននិយាយថាទ្រង់យាងមកដោយរបៀបនោះឡើយ។

78 ប៉ុន្តែពេលទ្រង់យាងមក បង្ហាញដូចជា—សម្ព័ន្ធមេត្រីបាននិយាយថាទ្រង់នឹងបង្ហាញឲ្យឃើញ ហើយអស់ដែលត្រូវអាចរំដោះបាននឹងជឿ ព្រោះវាជាបំណងរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ ព្រោះលក្ខណៈរបស់ទ្រង់ពីដើមដំបូងត្រូវបានកើតជាសាច់ឈាម និង អាចរំដោះបាន និង ត្រូវបាននាំមកព្រះជាម្ចាស់វិញ។ “ពេលមនុស្សកាន់តែច្រើនទទួលទ្រង់ ចំពោះពួកគេទ្រង់បានផ្តល់អំណាចឲ្យទ្រង់ជាបុត្រារបស់ព្រះជាម្ចាស់” ព្រោះពួកគេទទួលការរំដោះ។ ពួកគេគឺចាប់តាំងពីដំបូងមកឃើញក្នុងការបើកសម្តែង។

79 បើយើងអាចឈប់បានត្រង់នេះ បើវាអាចទៅរួច និង គិតពីការនោះ នៅយប់នេះ សារវេលានោះ ការបើកឲ្យឃើញពីព្រះហឫទ័យព្រះយេហូវ៉ា។ “មុន គ្រិះផែនដី” យើងត្រូវបានប្រាប់មកថា “ឈ្មោះរបស់យើងបានដាក់នៅក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម។” ដូច្នេះយើងអាចឃើញ ជ្រុងទាំងពីរដូចខ្ញុំបាននិយាយពី ដំបូង ហេតុអ្វីបានមួយបន្ថែមឲ្យមួយទៀត។ វាត្រូវតែជារបៀបនោះ។ វាត្រូវតែដូច្នោះជានិច្ច។ វាតែងតែរបៀបនោះ និង វាជានិច្ចកាលត្រូវតែរបៀបនោះ។ “ទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល។ ហើយព្រះបន្ទូលបានកើតជាសាច់ឈាម ហើយរស់ក្នុងចំណោមយើង។”

80 ឥឡូវ ព្រះជាម្ចាស់ ក្នុងសម័យសញ្ញាចាស់ យើងឃើញថាបន្ទាប់ពីទ្រង់បើកសម្តែងដល់វាស្រ្តទ្រង់ ក្នុងទម្រង់ផ្សេងៗ ទ្រង់ក៏លាក់ព្រះភក្រ្តនៅពីក្រោយស្បែកសត្វស្តាមួយ។ ព្រះជាម្ចាស់លាក់ព្រះភក្រ្តនៅពីក្រោយស្បែកសត្វស្តា នៅក្នុងបល្ល័ង្កក្តីមេត្តារបស់ទ្រង់។ យើងឃើញពីរបៀបសាឡូម៉ូន ពេលស្តេចបានឧទ្ទិសព្រះវិហារដល់ព្រះអម្ចាស់ ហើយ ស្បែកស្តាចាស់ព្យួរនៅទីនោះ រហូត ទ្រង់យាងមកនៅក្នុងសសរឆ្អឹង និង ពពក និង យាងទៅពីក្រោយនោះ ហើយលាក់អង្គទ្រង់ពីពិភពខាងក្រៅ។ ប៉ុន្តែដោយជំនឿអ៊ីស្រាអែលដឹងថាទ្រង់គង់នៅពីក្រោយនោះ។ ពួកគេដឹងថាទ្រង់គង់នៅទីនោះ មិនខ្វល់ពីអ្វីដែលសាសន៍ដទៃគេនិយាយឡើយ។ ទ្រង់បានលាក់ពីអ្នកមិនជឿ។ ប៉ុន្តែអ្នកដែលមានសេក្តីជំនឿ គេដឹងថាទ្រង់គង់ នៅទីនោះ។ ពួកគេមានក្តីមេត្តា។ ទ្រង់គង់លើបល្ល័ង្កមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ ដែល ជាអាថ៌កំបាំងដ៏ធំ។

81 អ្នកដឹងទេ ក្នុងសញ្ញាចាស់ ដើម្បីចូលទៅក្រោយស្បែកនោះគឺត្រូវស្លាប់។ ឥឡូវយើងនិយាយថា នៅពីក្រោយនោះគឺសេចក្តីស្លាប់។ ដូច្នេះការចូលទៅក្នុងសិរីរុងរឿងរបស់ទ្រង់ គឺសេចក្តីស្លាប់។ នោះវាបានកើតឡើងពិតប្រាកដ នៅចម្រៀកក្រណាត់របាំងនៅកាលវ៉ារី ជាពេលដែលរបាំងត្រូវបានច្រៀក របាំងចាស់។ ឥឡូវការឈរនៅក្រៅវត្តមានរបស់ទ្រង់គឺជាសេចក្តីស្លាប់។ តែពីមុនការចូលវត្តមាន ទ្រង់គឺជាសេចក្តីស្លាប់។ ឃើញ? វាប្តូរទៅប្តូរមក និង អ្នកត្រូវតែរកបទគម្ពីរដើម្បីឲ្យឃើញថាយើងកំពុងតែនៅក្នុងសម័យអ្វី។

82 ឥឡូវ ពេលដែលរបាំងត្រូវបានហែកនៅកាលវ៉ារី បល្ល័ង្កក្តីមេត្តាបានបង្ហាញមកយ៉ាងច្រើន។ (ប៉ុន្តែ អ្វីកើតឡើង? វាត្រូវបានព្យួរនៅកាលវ៉ារី ស្រក់ជាឈាម)។ ពេលពួកគេយកឈាមមក ជារៀងរាល់ឆ្នាំ នៅទីសក្ការៈដែលលាងសម្អាត និង ការប្រសំនៃបល្ល័ង្កក្តីមេត្តា ទីនោះ ព្រះជាម្ចាស់ ដែលអមដោយចេស្តាដ៏ធំបញ្ចេញតាមន្ទៈ បានញែករបាំងស្តាចាស់ពីកំពូលរហូតដល់បាត និង បល្ល័ង្កក្តីមេត្តាបានបង្ហាញច្បាស់។

83 ការពិត ចៀមដ៏ពិតរបស់ព្រះជាម្ចាស់ត្រូវបានព្យួរនៅ ក្នុងការបង្ហាញច្បាស់នៅកាលវ៉ារី បាល័ង្កក្តីមេត្តាដ៏ពិត ពេលព្រះជាម្ចាស់សងថ្លៃ ដោយអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ និង បានក្លាយជាម្នាក់ក្នុងចំណោមយើងហើយបានបង្ហាញអង្គទ្រង់ជាមនុស្សម្នាក់

ដើម្បីទាក់ទងជាមួយយើង និង ឲ្យយើងទាក់ទងជាមួយទ្រង់។ បល្ល័ង្កក្ដីមេត្តាបាន បង្ហាញច្បាស់ដល់អ៊ីស្រាអែលទាំងអស់នៅថ្ងៃការធ្វើទុក្ខវេទនា។

84 ប៉ុន្តែ ប្រពៃណីរបស់ក្រុមជំនុំឪពុក ដែលមានក្នុងសម័យនោះ តាមរយៈ ប្រពៃណីពួកគេ បានលាក់បល្ល័ង្កក្ដីមេត្តាដ៏ពិតពីមនុស្ស។ បើគេស្គាល់ពីស្គាល់ បទគម្ពីរ ចម្រៀកនីមួយៗ គួរតែដូចជាក្រដាសចិន។ ទំនាយសញ្ញាចាស់ គួរតែ បានបំពេញ និង វាប្រាកដជាបានបំពេញ។ ហើយបើពួកគេត្រូវបានបង្រៀនពីបទ គម្ពីរ ពួកគេនឹងឃើញបល្ល័ង្កក្ដីមេត្តា។ “ដូចម៉ូសេ” និយាយនៅទីនេះ ថា “រហូតដល់ ថ្ងៃនេះពួកគេត្រូវបានបាំងមិនឲ្យឃើញ។ វាហួសពីចិត្តរបស់ពួកគេ” ពួកគេមិនបាន ឃើញឡើយ។

85 ប៉ុន្តែ ទ្រង់ជាព្រះ ការឈឺចាប់ និង ការរងទណ្ឌកម្ម។ ទ្រង់ជាបល្ល័ង្កក្ដីមេត្តាដ៏ ពិតតាំងនៅពេញរូបភាព។ ដូចយើងលើកទំនុកតម្កើង:

មើលទ្រង់បានបង្ហាញមក។
នោះគឺជាទ្រង់ ជាអ្នកមានជ័យដ៏ខ្លាំងក្លា
តាំងពីទ្រង់បានហែករបាំងជាពីរ។

86 មើល ទ្រង់យាងមក បល្ល័ង្កនៃក្ដីមេត្តា ព្យួរយ៉ាងច្បាស់ក្នុងសន្និបាត។ ប៉ុន្តែ ពួកគេស្ថិតនៅក្រោមគំនិតនៃចំនួន...

87 ឥឡូវ បុរស និង ស្ត្រី និង ប្រតិភូនៃសន្និបាតនេះ ខ្ញុំចង់និយាយពាក្យនេះ ដោយមិនគិតពីការគោរពដល់មនុស្ស។ ប៉ុន្តែ នៅក្នុងរូបភាពបច្ចុប្បន្ន ក្នុងរូបភាព របស់យើងនាបច្ចុប្បន្ន ខ្ញុំខ្លាចតែថាប្រពៃណីរបស់បុព្វបុរស ជាក្រុមជំនុំបិតា បាន លាក់រឿងនេះពីមនុស្សជាច្រើន។ តាំងពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងយាងមកនៅថ្ងៃ ចុង ក្រោយដូចបានថ្លែងទំនាយ និងរបាំងត្រូវបានរំហែក មនុស្សជាច្រើនព្យាយាម កាន់ ជាប់នូវប្រពៃណី របស់បុព្វបុរសរបស់គេ។ ហេតុនេះហើយបានជាពួកគេមិន អាច មើលឃើញអំណរដ៏ក្រៃលែង និងសេចក្ដីសុខសាន្ត និងអ្វីដែលក្រុមជំនុំមាន នា បច្ចុប្បន្ន។ ប៉ុន្តែវានៅតែបង្ហាញច្បាស់ដល់អស់អ្នកដែលជឿ។

ទ្រង់លាក់ ព្រះបន្ទូល ព្រះបន្ទូលសន្យានៃសម័យនេះ។

88 ឥឡូវ ប្រពៃណីបានបង្កើតរបាំងមួយ។ ពួកគេនិយាយថាសម័យនៃការអស្ចារ្យ បានកន្លងផុតហើយ។ បុរសម្នាក់និយាយមកកាន់ខ្ញុំ មនុស្សល្អសុភាពបុរសម្នាក់

នៅ តុកសុន(Tucson) រដ្ឋអាហ្សីហ្សូនណា កន្លែងដែលខ្ញុំរស់នៅ។ ខ្ញុំមានការប្រជុំ មួយនៅ រ៉ាម៉ាដា (Ramada) និង យើងបាននិយាយនៅក្នុងសន្និបាតកិច្ចការ បុរសដែលជាកន្លែង ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវយាងវត្តមានមក និង ធ្វើការយ៉ាងអស្ចារ្យ។ ហើយ ត្រីស្ទូបរិស័ទល្អម្នាក់នេះមកកាន់ខ្ញុំ និង គាត់និយាយ...អ្នកដឹកនាំក្រុមជំនុំ មនុស្សល្អ និង គាត់និយាយ “បងប្អូនប្រុសប្រានហាំ អ្នកព្យាយាមធ្វើការបញ្ចាំង ដល់មនុស្សពីសម័យសាវក” គាត់និយាយ “និងកាលវេលារបស់ពួកសាវកបានចប់ ហើយ”។

89 ហើយ ខ្ញុំនិយាយ “ខ្ញុំអធិស្ឋានឲ្យអ្នក បងប្អូនប្រុស បង្ហាញខ្ញុំមកថាពេលណា សម័យសាវកបានឈប់ នៅក្នុងឧតម្តីរ។” ខ្ញុំនិយាយ “សម័យសាវកចាប់ផ្តើម នៅថ្ងៃពេនទីកុស្ត និង វាមាន...ពេត្រុសនិយាយ នៅថ្ងៃពេនទីកុស្ត មាន សេចក្តីសន្យាសម្រាប់អ្នក និង កូនរបស់អ្នក និងដល់អស់អ្នកដែលនៅតរៀងទៅ ជាចំនួនយ៉ាងច្រើនតាមតែព្រះអម្ចាស់ជាព្រះនៃយើងបានហៅ ពេលណាវាបាន បញ្ចប់? បើព្រះជាម្ចាស់នៅតែបន្តត្រាស់ហៅ ដូច្នេះសម័យកាលសាវកនៅតែបន្ត មានដដែល។”

90 ដូច្នេះនេះជាអ្វីដែលមនុស្សព្យាយាមបាំងភ្នែកមមនុស្សជាច្រើនទៀត តាមរយៈប្រពៃណីចាស់ទុំ ដូចពីមុនដែរ។ និង អ្នកមិនបានឃើញហេតុអ្វីដែល រីករាយ និង ស្រើបស្រាល។ និង—និងសន្និបាតនេះដូចជាមនុស្សចម្លែកជាអ្វីចម្លែក ចំពោះមនុស្សដទៃ គឺពីព្រោះថាពួកគេអាចមើលឃើញ ពួកគេបំបែកទម្លាយរបាំង នោះ។ ពួកគេបំបែករបាំង ចូលទៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ដែលជាកន្លែង ពួកគេអាចឃើញសេចក្តីសន្យា ដែលបើកសម្តែងនៃ វេលានេះដែលបានចេញមក ពីមុខ មនុស្ស។ ពួកគេបានឃើញសេចក្តីសន្យារបស់ព្រះជាម្ចាស់។

91 ក្នុងយ៉ូអែល ២:២៨ ទ្រង់សន្យាថា “នៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ នឹងមានភ្លៀង ក្រោយចាក់មកចំណោមមនុស្ស នៅថ្ងៃចុងក្រោយ”។ ខ្ញុំគិតពីពាក្យភាសាក្រិកមាន ពាក្យ *ខេនុស* (Kenos) ដែលមានន័យថា ទ្រង់ “បើកចេញ” អង្គទ្រង់មក។ មិនមែនដូចរបៀបដែលយើងនិយាយទេ ដូចអ្វីនៅខាងក្នុងនរណាម្នាក់ គាត់បាន បង្ហាញចេញមក។ ប៉ុន្តែទ្រង់បានចាក់បង្ហូរអង្គទ្រង់ចេញមក។

92 ទ្រង់ផ្លាស់ប្តូរ អេន ម៉ូហ្វ (en morphe)។ ទ្រង់—ទ្រង់ផ្លាស់ប្តូរ ពីភាពពីមុន មក ជាភាពឥឡូវ។ ទ្រង់មិនប្តូរនិស្ស័យរបស់ទ្រង់ឡើយ។ ប៉ុន្តែនៅថ្ងៃពេនទីកុស្ត ទ្រង់

បានធ្លាស់ប្តូរអង្គទ្រង់ពីភាពជាកូនមនុស្ស មកជាបុត្រារបស់ព្រះ។ ទ្រង់យាងមក
មិនមែនគង់នៅជាមួយ មនុស្សឡើយ។ ទ្រង់យាងមកក្នុង មនុស្ស ព្រះជាម្ចាស់
ដដែល ដើម្បីបន្តការងាររបស់ទ្រង់តាមរយៈ សម័យរបស់ទ្រង់។

93 ទ្រង់បានថ្លែងទំនាយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ថា “នឹងមានពេលមកដល់ដែលគ្មានថ្ងៃ
និង យប់ទៀតឡើយ ប៉ុន្តែពេលព្រលប់នឹងមានពន្លឺវិញ។” ឥឡូវ ព្រះអាទិត្យ តាម
ភូមិសាស្ត្រ រះពីខាងកើត និង លិចនៅទិសខាងលិច។ មានព្រះអាទិត្យដដែល នៅ
គ្រប់សម័យ។ ឥឡូវ ពេលដែល បុត្រា បុ-ត្រា បានបើកសម្ដែងអង្គទ្រង់ក្នុងការ
បង្ហាញនៃព្រះបន្ទូលសន្យា ដល់អ៊ីស្រាអែល ជាស្រ្តីនៅខាងកើត។

94 យើងនឹងមានថ្ងៃស្រអាប់។ យើងមានពន្លឺគ្រប់គ្រាន់ នៅកាលពីមុន និង តរៀង
ទៀត ដើម្បីបង្កើតក្រុមជំនុំ និង និកាយ និង ចូលរួមជាមួយពួកគេ និង ចូលមក និង
បើកក្មេងៗ និងការជាមួយមនុស្សចាស់ និងកប់មនុស្សស្លាប់ ជាដើម និង រស់នៅ
ក្នុងក្រុមជំនុំ។

95 ប៉ុន្តែនៅពេលវេលាព្រលប់ “វានឹងមានពន្លឺ” ទ្រង់មានបន្ទូល “នៅពេល
ព្រលប់” និង គ្មានបទគម្ពីរណាត្រូវបានបំបែកឡើយ។ ហើយបុ-ត្រាដដែល ដែល
បានចាក់បង្ហូរអង្គទ្រង់ *ខេនុស*(kenus) នៅថ្ងៃពេនទឹកស្អុ រស្មីថានឹងធ្វើការ
ដូចគ្នានៅពេលព្រលប់។ ឃើញ? វាទៅតាមសេចក្ដីសន្យា។

96 ទទួលបានក្រដាសទាំងអស់គ្នា។ មើលអ្វីដែលកើតឡើង និង មើលអ្វីដែល
ទ្រង់សន្យា ដូច្នោះ អ្នកនឹងដឹងថាអ្នកនៅត្រង់ណា។ យកទាំងអស់មកជាមួយគ្នា។
អ្នកអាចឃើញការបើកសម្ដែង នៃអង្គមានចេស្ដាដ៏ធំ។ ទំនៀមទម្លាប់បានបាំងភ្នែក
មនុស្ស ម្ដងទៀត ចំពោះសេចក្ដីដ៏អស្ចារ្យនេះដែលត្រូវបានថ្លែងទំនាយមក។

97 ម៉ូសេពេលគាត់ឡើងមកលើភ្នំដែលមានភ្លើង នោះគឺជាបុគ្គលដែលត្រូវបាន
បង្ហាញយ៉ាងស្រស់ស្អាត។

98 ម៉ូសេបានទៅអេស៊ីធូ និង ប្រាប់ឪពុកក្រុមជំនុំដែលព្រះអម្ចាស់ជាព្រះបាន
យាងមកជួបគាត់ក្នុងព្រះនាម “អញគឺអញ”។ នាមនោះគឺជាបច្ចុប្បន្នកាល
“មិនមែនអញបានជាឬនឹងជានោះទេ” គឺអញជា ដូចម្យ៉ាងមិញ ថ្ងៃនេះ និង
រៀងរហូត។ ទ្រង់ជាបច្ចុប្បន្នភាព។ ទ្រង់...ដែលប្រៀបធៀបក្នុងហេព្រើរ១៣:៨
“ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅដូចថ្ងៃម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និង រៀងរហូតទៅ។”

99 វានៅតែជាព្រះបន្ទូលថ្លែងទំនាយ។ និង សន្និបាត ដែលជាភាពស៊ីគ្នាជាមួយ ព្រះបន្ទូល ជាបទពិសោធន៍សព្វថ្ងៃ។ អ្នកកែទម្រង់មានវា អូ ប៉ុន្តែនេះជាសម័យ មួយទៀត។ មើលពេលវេលាអ្វីដែលយើងកំពុងរស់នៅ។ ដូចជាទ្រង់មិនអាចយាង មកនាបច្ចុប្បន្ននៅថ្ងៃដែលទ្រង់យាងមកលើផែនដី របៀប-ថ្ងៃដែលម៉ូសេមកផែនដី ឬរបៀបព្យាករណ៍ណាម្នាក់បានមក វាមិនមែនជាការថ្លែងទំនាយ។ ហើយក្នុងថ្ងៃ ចុងក្រោយ វាត្រូវបានថ្លែងទំនាយថាមករបៀបនេះ។ វាមិនអាចមកក្នុងទម្រង់ចាក់ ចេស្តាជាថ្មីរបស់លូធើរ។ វាមិនអាចមកជាទម្រង់ការចាក់ចេស្តាជាថ្មី របស់វេស្តេ។ វា ជាពេលស្តារឡើងវិញ។ វាជាពេលដែលត្រូវមកពន្លឺដើមរបស់ព្រះបុត្រា ដើម។

100 អូ តើយើងអាចដាក់ខគម្ពីរចូលយ៉ាងណា លើនោះ! និង អ្នកជាទេវវិទូ តើ ផ្នែក នៃប្រភពមួយណាដែលចេញមក អ្នកដឹងថានោះជាការពិត។ វាជាសេចក្តី សន្យា។ នោះជាអ្វីដែល ធ្វើឲ្យមនុស្ស ចម្លែក។ នោះធ្វើឲ្យគ្រាន់ជាមនុស្ស ចម្លែក ដែលអ្នក ហៅគេ។ វាព្រោះតែពួកគេ...វាគឺ...របាំងមុខត្រូវបានបើកឡើងចេញពី ប្រពៃណី និង ពួកគេឃើញវា។ ទ្រង់នៅដូចថ្ងៃម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និង រៀងរហូត តទៅ។ ឃើញ? វាជា—សេចក្តីសន្យារបស់ព្រះជាម្ចាស់យើងមិនអាចប្រឆាំងបាន ឡើយព្រោះខគម្ពីរមិន អាចបំបែកបានឡើយ។ បាទ។ យើងឃើញថា ទ្រង់បាន សន្យា។ ទ្រង់បានចាក់បង្ហាញចេញអង្គ ទ្រង់ទៅកាន់វាស្រ្តទ្រង់។ ហើយ ទ្រង់នៅ ដូចថ្ងៃ ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និង រៀងរហូត។

101 ម៉ូសេ បន្ទាប់ពីលោកចុះទៅអេស៊ីប និង ប្រកាសការនេះ បន្ទាប់មកព្រះបិតា បានកាត់សេចក្តីថាត្រឹមត្រូវពីសាររបស់លោក មកដល់ភ្នំស៊ីណាយ ក្នុងសសរភ្លើង ដដែល និង ដាក់ភ្នំនោះនៅលើភ្លើង។ តើអ្នកកត់សម្គាល់ទេ? ជាម្នាក់ដែលទ្រង់ បានប្រទានសេចក្តីសន្យាឲ្យ ទ្រង់នាំគាត់ចេញទៅព្រមដោយព្រះបន្ទូល។ គាត់ មានបញ្ញតិ។ និង ដើម្បីមានបញ្ញតិនេះ គាត់បាន...បញ្ញតិនោះជាព្រះបន្ទូល។ ព្រះបន្ទូលមិនទាន់មកដល់មនុស្សនៅឡើយ។ ដូច្នេះព្រះបន្ទូលតែងតែមកដល់ ព្យាករណ៍ និង លោកជាព្យាករណ៍នៅសម័យនោះ។

102 ដូចជា ព្រះយេស៊ូវជាព្រះបន្ទូល យ៉ូហានជាព្យាករណ៍ម្នាក់។ ហើយព្រះយេស៊ូវ យាងមករកទ្រង់ នៅក្នុងទឹក ព្រោះព្រះបន្ទូលតែងតែមកដល់ព្យាករណ៍ មិនដែល ខកខានឡើយ។ ឃើញ? ព្រះបន្ទូលបានមកដល់វា។

103 ដូច្នោះ ម៉ូសេ ព្រះបន្ទូលបានមកដល់គាត់ បទបញ្ញត្តិ។ ហើយ គាត់មានពួកវា។ ឥឡូវ ហេតុអ្វី? មុនព្រះបន្ទូលត្រូវបានប្រទានមក និង បានបង្ហាញឲ្យឃើញ ម៉ូសេត្រូវបាំងស្បែក លើមុខរបស់គាត់សិន ព្រោះព្រះបន្ទូលមិនទាន់បានបង្ហាញឲ្យ ឃើញទាំងស្រុងនៅឡើយ។ ពួកគេដឹងថាមានអ្វីមួយកើតឡើង ប៉ុន្តែពួកគេមិនដឹង ថានោះជាអ្វីជាសម្លេងគ្រហឹមនិងវន្ទះ។ រហូតដល់ ពួកគេនិយាយ “ចូរឲ្យ ម៉ូសេ និយាយ មិនមែនព្រះជាម្ចាស់ឡើយ”

104 ហើយព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូល “ល្អអញនឹងធ្វើដូច្នោះ។ ពីពេលនេះតទៅ យើង នឹងមិនលេចមកដូចនេះតទៅទៀតឡើយ។ យើងនឹងបញ្ជូនព្យាករិដល់ពួកគេ។ ដូច្នោះ គាត់នឹង...យើងនឹងមានបន្ទូលតាមរយៈព្យាករិរបស់យើង។”

105 ឥឡូវ បើម៉ូសេ ជាមួយនឹងច្បាប់ធម្មជាតិ (ដូចប៉ុល ក្នុងក្រុងកូរិនថូសលើក ទីពីរ បានបើកសម្ដែងដល់យើង) ត្រូវបាំងមុខលោកដោយធម្មជាតិ តើយ៉ាងណា ទៅទៀតដែលឲ្យវិញ្ញាណនឹងត្រូវមានសិរីល្អ និង បាំងទៅដល់អស់អ្នកមិនជឿ មុននឹងវាត្រូវបានបង្ហាញដល់គេ! តើពួកគេនឹងត្រូវហៅ...ម៉ូសេជាមនុស្សចម្លែក យ៉ាងណា។ តើពួកគេនឹងហៅអ្នកយ៉ាងប៉ុណ្ណាទៅទៀត ជាអ្នកដែលបំបែកបាំង ហើយចូលទៅសសរភ្លើង បានចេញមកដោយព្រះពរ! និង ឥឡូវ អ្នកត្រូវបាន បាំងមិនឲ្យឃើញ។ មនុស្សមិនអាចមើលឃើញឡើយ។ ពួកគេមិនអាចយល់បាន ឡើយ។

106 “បើធម្មជាតិត្រូវបានសិរីរុងរឿងប៉ុណ្ណឹងទៅហើយ តើការហួសពីធម្មជាតិនឹង យ៉ាងណាទៅទៀត! បើសិនជាធម្មជាតិ មានទីបញ្ចប់ ត្រូវបានតម្កើងហើយ តើ យ៉ាងណាទៅទៀតសេចក្ដីនេះដែលគ្មានទីបញ្ចប់ នឹងត្រូវបានតម្កើង!”

107 ប៉ុន្តែ វាត្រូវបានបាំងនៅឡើយ។ វាមិនមែនបាំងចំពោះអ្នកជឿឡើយ តែចំពោះ អ្នកមិនជឿវិញ។ គេមិនអាចឃើញវាបានទេ។ ព្រះជាម្ចាស់តែងបាំងអង្គទ្រង់ ពី អ្នក មិនជឿ។ ប្រពៃណីលាក់វា។ ដូចជាអ្វីពួកវាបានធ្វើ ពួកវានៅតែធ្វើនៅសព្វថ្ងៃ ទៀត។

108 នោះជាអ្វីដែលវិញ្ញាណត្រូវបានលាក់ តែដែលយើងមាននាឥឡូវ ជាកន្លែង ដែលធម្មជាតិបានលាក់។ ពួកវាត្រូវបានកាត់សេចក្ដីថា ត្រឹមត្រូវដោយព្យាករិ ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលដែលបានសរសេរទុក ជាអ្នកថ្លែងទំនាយ ជាម្នាក់ដែលបាន មកជាមួយព្រះបន្ទូលសរសេរទុក ដើម្បីឲ្យបានច្បាស់។

109 ពួកគេដឹងថាព្រះបន្ទូលនោះទីនោះ ប៉ុន្តែ ពួកគេមិនដឹងថា វាមានន័យយ៉ាងណា។ ហើយម៉ូសេបានធ្វើឲ្យវាបានបង្ហាញច្បាស់។ គាត់និយាយ “បទបញ្ញតិ និយាយ *វែបនេ* និង *នេ* គឺជាមូលហេតុ” គាត់បានធ្វើវាឲ្យបានច្បាស់។ ហើយមុនវាបានឃើញច្បាស់ វាគឺនៅលាក់បំបាំង។

110 ហើយវាក៏ដូច្នោះ សព្វថ្ងៃ បាំងចំពោះមនុស្សរហូតដល់វាបានបង្ហាញ និង ធ្វើឲ្យឃើញច្បាស់ដល់មនុស្ស។ ព្រះជាម្ចាស់ ព្រះដ៏ឥទ្ធិបូទិ បានបាំងក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស ជាព្រះបន្ទូល។ ឥឡូវយើងឃើញថា វាត្រូវបានបាំងចំពោះអ្នកមិនជឿ ប៉ុន្តែបានបើកសម្តែងដល់អ្នកជឿវិញ។

111 កត់សម្គាល់ ម៉ូសេត្រូវចូលទៅសសរភ្លើង តែម្នាក់ឯង។ គ្មាននរណាអាចទៅជាមួយគាត់ឡើយ។ វាមិន...វា...អ្វីដែលនិយាយមកកាន់យើង? អ្នកមិនអាចមកត្រង់នេះដោយចូលរួមជាមួយក្រុមពេនទីកុស្តឡើយ។ ឃើញ? ទ្រង់មិនដែលបើកសម្តែងវាដល់ក្រុមឡើយ។ ទ្រង់បើកសម្តែងដល់បុគ្គលវិញ។ ហើយ នោះជារបៀបនាពេលបច្ចុប្បន្ន។ អ្នកនិយាយ “ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិ—ក្រុមជំនុំ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិនេះ” ប៉ុន្តែនោះមិនដំណើរការឡើយ។ ឃើញ?

112 ហើយសម្រាប់នរណាចង់ត្រាប់តាមម៉ូសេ ក្លែងបន្លំវា គឺស្លាប់ហើយ។ សព្វថ្ងៃក៏ដូច្នោះដែរ ស្លាប់ខាងវិញ្ញាណ ដែលព្យាយាមបន្ត។ នោះគឺជាអ្វី...

113 យប់នេះ យើងចូលទៅ វាមានការងើបឡើងចំណោមក្រុម ការប្រៀបធៀបសាច់ឈាម មានអ្នកព្យាយាមសម្តែងចេញដូចវា និង រស់នៅជីវិតខុសគ្នា អាចដឹកស្រា អាចជក់បារី មនុស្សស្រីអាចរស់(អ្វីក៏ដោយ) របៀបជាច្រើនតាមការចង់និងចូលចិត្តលោកកិយ និង នៅហៅខ្លួនថាជា ពេនទីកុស្ត។ ពួកគេព្យាយាមក្លែងបន្លំអ្នកពិតប្រាកដ។ វាមិនដែលបើកសម្តែងដល់ពួកគេឡើយ។ ពេលដែលវាបានសម្តែងឲ្យឃើញ វាមានសិរីល្អ និងមានអ្វីយកចេញពីអ្នក ពេលដែលអ្នកដើរចូលទៅទីនោះ។ អ្នកបានក្លាយជារបាំង។ វា...មិនដំណើរការឡើយ។ ការក្លែងបន្លំគឺជាសេចក្តីស្លាប់។

114 របាំងរបស់ម៉ូសេ គាត់ជាព្រះបន្ទូលរស់ដល់មនុស្ស។ និងសព្វថ្ងៃ មនុស្សដែលត្រូវបានបាំង គឺដូចគ្នា។ “ពួកគេត្រូវបានសរសេរជាសំបុត្រ អានពីមនុស្សទាំងអស់” មិនមែនជាសំបុត្រថ្មី ទេប៉ុន្តែសំបុត្រដែលបានសរសេរ បានបើកបង្ហាញឡើង។ វា—វាគឺជាអស់អ្នកដែលជឿព្រះបន្ទូល និង ជាសេចក្តីសន្យានៅថ្ងៃនេះ

ព្រះជាម្ចាស់នោះកំពុងតែ ចាក់ចេញព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ លើអស់ទាំងសាច់ ឈាមនិង នោះជាសំបុត្រដែលបានសរសេរ។ និងពេលដែលមនុស្សម្នាក់ព្យាយាម ក្លែងបន្លំសាច់ឈាមនោះ វាជាការបំផ្លាញ។ ជីវិតរបស់អ្នកបង្ហាញថាអ្នកជាអ្វី។

115 មានពេលមួយមានបុរសម្នាក់ គាត់មានបញ្ហាខ្លះៗ។ គាត់ជាក្មេងប្រុសល្អ ប៉ុន្តែ គាត់-គាត់ទៅតុលាការ។ ហើយចៅក្រមនិយាយ “ខ្ញុំរកឃើញថាអ្នកមានទោស ខ្ញុំ នឹងដាក់ទោសអ្នកឲ្យនៅក្នុងគុក។”

116 គាត់និយាយ “ខ្ញុំចង់ពិនិត្យករណីរបស់ខ្ញុំផ្ទាល់” គាត់និយាយ “ខ្ញុំចង់ចូលទៅ ក្នុងការកត់ត្រារបស់ខ្ញុំ។”

117 គាត់និយាយ “អ្នកគ្មានការកត់ត្រាឡើយ។ ការកត់ត្រារបស់អ្នកគឺជាអ្វីកាត់ ទោសអ្នក”។

118 ហើយ នោះជារបៀបនាសព្វថ្ងៃ ហេតុផលគឺក្រុមជំនុំមិនគួរនាំមុខដោយរបៀប នេះទៀតទេ។ វាជាការកត់ត្រា។ វាជាជីវិត។ យើងត្រូវតែមានការលះបង់ឲ្យកាន់តែ ខ្លាំងឡើង។ យើងត្រូវជឿគ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ យើងត្រូវស្វែងរក រហូតដល់ព្រះបន្ទូលនោះក្លាយជាការពិតក្នុងជីវិតរបស់យើង។ ឃើញ? ឃើញ? ការកត់ត្រាគឺជាអ្វីដែលរក្សាយើងពីការការចូលទៅក្នុងនោះ។

119 ប៉ុន្តែ ពេលមួយ (ដើម្បីឲ្យអ្នកចេញពីរង្វង់) នៅក្នុងតុលាការ ក្មេងប្រុសមិនមាន លុយឡើង។ គាត់មិនបានសងវាឡើយ។ ការពិន័យលុយរាប់ពាន់ដុល្លា។ ប៉ុន្តែ គាត់មានបងប្រុសធំដែលអាច និង ចំណាយលោះដល់គាត់។

120 ឥឡូវ យើងមានបងប្រុសធំមួយ ព្រះយេស៊ូវ ជាបុត្រារបស់ព្រះជាម្ចាស់។ និង ទ្រង់យាងមកដើម្បីសងថ្លៃសម្រាប់យើង បើយើងគ្រាន់តែជឿវា និង អាចចូល ទៅក្នុងរបាំងទ្រង់។ ដូច ទ្រង់ជាម៉ូសេរបស់យើង។ ព្រះយេស៊ូវជាម៉ូសេដល់យើង នាសព្វថ្ងៃ។ របាំងរបស់ម៉ូសេជាព្រះបន្ទូលរស់ដល់មនុស្សទាំងឡាយ។ សព្វថ្ងៃ ព្រះយេស៊ូវ គង់ក្នុងក្រុមជំនុំ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ជាបុត្រារបស់ព្រះជាម្ចាស់ នៅក្នុងមនុស្ស បើកសម្ដែងព្រះបន្ទូលដោយសេចក្ដីសន្យានាសព្វថ្ងៃ ធ្វើឲ្យវាមាន ភាពពិតប្រាកដ។ ដូចបច្ចុប្បន្ន។

121 និង ចងចាំ ម៉ូសេធ្វើការនេះ បើកឲ្យឃើញសេចក្តីនេះ មិនមែនដល់ផែនដី ទាំងមូលឡើយ ប៉ុន្តែសម្រាប់មនុស្សជំនាន់និក្ខមនិវិញ ជាថ្នាក់មនុស្សមួយ ជាអ្នក ដែលចេញមកពី និក្ខ...ក្នុងនិក្ខមនិ។

122 ហើយ សព្វថ្ងៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ក្នុងមុខមនុស្សមានបន្ទូល "ការប្រោសឲ្យ ជាមកពី ព្រះជាម្ចាស់មិនត្រឹមត្រូវឡើយ។" ពេលដែលខ្ញុំត្រូវបានគេផ្តល់ប្រឹក្សា...

123 ដុកទ័រម្នាក់ហៅខ្ញុំ ថ្ងៃមួយ ស្រ្តីតូចម្នាក់ អូ មានករណីបួនទៅប្រាំនៅទីនោះ ដេកនៅក្នុងចំនុចស្លាប់ រយៈពេលច្រើនម៉ោង ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធព្យាបាល ជម្ងឺទាំងនោះ។ ដុកទ័របានសួរពីការនោះ។ គាត់និយាយ "តើរឿងនេះអាច កើតឡើងរបៀបណា? ហេតុអ្វី" គាត់និយាយ "ខ្ញុំ—ខ្ញុំ...នោះជាអ្នកជម្ងឺរបស់ខ្ញុំ។"

124 ខ្ញុំនិយាយ "វាគឺដូច្នោះ។ ប៉ុន្តែឥឡូវវាជារបស់ព្រះជាម្ចាស់។ វា—វា វាជា ប្រធានបទរបស់ទ្រង់នាឥឡូវ។" ឃើញ?

125 ដូច្នោះអ្នកឃើញអ្វីនោះយ៉ាងណា ដែលព្រះជាម្ចាស់ហៅនិក្ខមនិ ឲ្យចូលមក ពីក្រោយរាំងនន្ទដើម្បីព្យាយាមក្លែងបន្លំជាអ្នកព្យាយាមចូលរួមព្រះវិហារ មិន មែនមេតូឌីស្ត បាបទីស្ត ព្រឹសប៊ីជីរៀនទាំងអស់គ្នាប៉ុន្តែជាក្រុមជំនុំពេនទីកូស្ត។ ជាទំនួលខុសត្រូវម្នាក់ៗ។ វាជារឿងអ្នក និងព្រះ។ អ្នកត្រូវចូលទៅក្នុង មិនមែន ក្រុមអ្នកឡើយ មិនមែនក្រុមជំនុំអ្នកឡើយ មិនមែនគ្រូគង្វាលអ្នកឡើយ ប៉ុន្តែជា ខ្លួនរបស់អ្នកផ្ទាល់ ដែលត្រូវចូលក្នុង។

126 ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកកត់សម្គាល់ ចរិតលក្ខណៈមួយទៀតរបស់ម៉ូសេ ពេលគាត់ មក។ ទោះបីជា ព្យាការី ជាបុរសម្នាក់ពូកែ ពេលគាត់ចេញមកជាមួយព្រះបន្ទូល មនុស្សបានឃើញថាគាត់ផ្លាស់ប្តូរហើយ។ មានអ្វីមួយកើតឡើងលើគាត់។ ពេល គាត់ចេញមកជាមួយការបើកសម្តែង ព្រះបន្ទូលនៅសម័យនោះបញ្ញតិគាត់ជា មនុស្សម្នាក់ដែលផ្លាស់ប្តូរហើយ។

127 ហើយ ដូច្នោះអ្នកក៏យ៉ាងនោះដែរ ពេលអ្នកចេញមកពីក្រោយរបាំងមនុស្ស ដែលអាចសើចនៅក្នុងការប្រជុំបែបនេះ មនុស្សនោះអាចភ្លាត់ជើងលើការប្រោស ឲ្យជាមកពីព្រះជាម្ចាស់និង និយាយថាសម័យនៃការអស្ចារ្យបានកន្លងទៅហើយ។ អ្នកត្រូវបានធ្លាក់នៅពីក្រោយរបាំងមនុស្សនៅទីនោះ របាំងទំនៀមទម្លាប់ និង គ្រប់ គ្នានឹងដឹងថាមានអ្វីមួយកើតឡើងចំពោះអ្នក។

128 ដូចជាបងប្អូនប្រុសជាទីតម្កើងរបស់យើង ដ៏ម ច្រាន។ ខ្ញុំស្រមៃថាអ្នក ព្រឹស ប៊ីធីរៀនជាច្រើនស្គាល់គាត់ ថាមានអ្វីមួយកើតឡើង ចំពោះគាត់ ព្រោះ គាត់—គាត់ បានចេញ មកពីក្រោយរបាំងទំនៀមទម្លាប់។ គាត់ឃើញអ្វីមួយក្នុង មនុស្សដែល ទាក់ទាញដល់គាត់ និង គាត់បានចេញមកពីក្រោយរបាំង។

129 ល្អ អ្នក ពេលអ្នកចេញពីក្រោយរបាំង អ្នកនឹងស្ថិតក្នុងការមើលឃើញ ពេញលេញពីមនុស្ស ដែលគេអាចឃើញអ្វីដែលកើតឡើងចំពោះអ្នក។ ព្រះបន្ទូល ដែលបាំងទុក ដល់អ្នកមិនជឿ ប៉ុន្តែវាបានបង្ហាញយ៉ាងពេញលេញដល់អ្នកដែល ជឿ។ “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នៅដូចថ្ងៃម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និង រៀងរហូតទៅ។”

130 ដូច្នោះ វាជាព្រះជាម្ចាស់ នៅសម័យរបស់ពួកគេ វាជាព្រះជាម្ចាស់គង់ក្នុង មនុស្ស ព្រះបុត្ររបស់ទ្រង់ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ យើងជឿដូច្នោះ។ មិនមែនគ្រាន់តែ ជាពាក្យឡើយ មិនមែនគ្រាន់តែជាមនុស្សធម្មតាឡើយ។ វាជាព្រះជាម្ចាស់ក្នុង ព្រះគ្រីស្ទ ព្រះនៅក្នុងមនុស្ស ជាប្រភពពេញរបស់ព្រះកេសា រាងកាយជាមនុស្ស។ ព្រះជាម្ចាស់នៅក្នុងមនុស្ស។

131 ឥឡូវវាជាព្រះជាម្ចាស់នៅក្នុងមនុស្ស ជាភាពពេញលេញនៃព្រះជាម្ចាស់ នៅក្នុងកេសា រាងកាយក្នុងក្រុមជំនុំទាំងស្រុង បើកសម្តែងអង្គទ្រង់ ឲ្យបានឃើញ បំពេញព្រះបន្ទូលទ្រង់

132 ឥឡូវ យើងរកឃើញព្រះជាម្ចាស់គ្រប់សម័យ មានស្បែកពីលើ។ ព្រះជាម្ចាស់ បានលាក់នៅពីក្រោយរបាំង។

133 វាវិញខ្ញុំពី—រឿងតូចមួយដែលបានកើតឡើងក្នុងភាគខាងត្បូង។ ហើយនៅ ទីនោះមានផ្ទះគ្រីស្ទបរិសុទ្ធតូចមួយ។ ហើយនៅក្នុងផ្ទះគ្រីស្ទបរិសុទ្ធ នោះពួកគេជឿ ដល់ព្រះជាម្ចាស់។ ហើយពួកគេ—ពួកគេគិតថា—ថាព្រះជាម្ចាស់ការពារពួកគេពី គ្រប់អស្ចារ្យបញ្ហា។ និងដែលទ្រង់ធ្វើ។ ហើយពួកគេមានក្មេងតូចមួយ ជាក្មេង ប្រុស អាយុប្រហែលប្រាំពីរទៅប្រាំបីឆ្នាំ។ និង—និងគាត់ទៅរៀននៅថ្ងៃអាទិត្យ និង ជាក្មេងប្រុសស្អាតម្នាក់។ ប៉ុន្តែគាត់ភ័យខ្លាចពេលនៅក្នុងព្យុះ។ ជាពិសេសពេល មានផ្លេកបន្ទោរចាំងពន្លឺ។

134 ហើយ ខ្ញុំប្រាប់រឿងនេះទៅមនុស្សម្នាក់ នៅថ្ងៃមួយ ពេលដែលពេលដែល ចំណែកនេះបានចេញមកប្រុងនឹងនឹងជួយគាត់ឲ្យបានជា។ អ្នកដឹកនាំដែលនេះ និយាយ “ពួកគេជាព្រះជាម្ចាស់ចេញពីអ្នក បងប្អូនប្រាសាទ”។

135 ល្អ គាត់រាងត្រូវបានវិះគន់បន្តិច ដូច្នោះខ្ញុំគិត ខ្ញុំនឹងបំបែកវា មួយភ្លែតទេ។ មិនមែនធ្វើឲ្យអ្នកឈឺចាប់ទេ ប៉ុន្តែ...ខ្ញុំនិយាយ “នោះគឺវានៅឆ្ងាយពីព្រះបន្ទូល ណាស់ ជារបៀបនោះ?” ឃើញ ខ្ញុំនិយាយ “ទេ វាមិនដូច្នោះឡើយ” ខ្ញុំនិយាយ “ពីព្រោះព្រះយេស៊ូវ ហៅព្យាករី ព្រះជាម្ចាស់ ឃើញនោះត្រូវទេ ព្រះជាម្ចាស់។”

136 ហើយពួកគេនិយាយ“ល្អអ្នកជាមនុស្សព្យាយាមយកកន្លែងរបស់ ព្រះជាម្ចាស់” នោះវាមិនឆ្ងាយពេកទេ។ នោះជាការពិតណាស់គឺវាដូច្នោះ។ វាគឺ ពិតណាស់។ ព្រះជាម្ចាស់បើកសម្តែងឲ្យឃើញក្នុងសាច់ឈាម ដូចអ្វីដែលទ្រង់ សន្យា។

137 គ្រួសារតូចនេះ យើងរកឃើញ។ ខ្ញុំប្រាប់គាត់ពីរឿងតូចនេះ ដែលបានចូលមក ក្នុងគំនិតខ្ញុំឥឡូវ។ នោះគឺ យប់មួយមានព្យុះ និង ម្តាយម្នាក់និយាយទៅក្មេងតូច និយាយ “ឥឡូវកូនទៅជាន់ខាងលើចុះកូនប្រុស និង ចូលដេកចុះ។”

និយាយ “ម៉ែ ខ្ញុំខ្លាច” គាត់និយាយ។

“គ្មានអ្វីនឹងធ្វើទុក្ខអ្នកឡើយ។ ឡើងទៅចុះ និង ចូលដេកទៅ”។

138 ក្មេងជំទង់ដេកនៅទីនោះ ហើយ ផ្អែកបន្ទោរចាំងតាមបង្អួច។ ហើយសម្លាញ់ តូចចាប់ភ័យគាត់មុជក្បាលក្រោមក្បាលតែគាត់នៅតែលើ—លើន្ទះទៀត ឬមិនអាច ឃើញផ្អែកបន្ទោរតាមបង្អួចដែរ និង—និងលើសម្លេងគ្រហឹមន្ទះ។ ដូច្នោះគាត់ និយាយ “ម៉ែ!”

ហើយ គាត់និយាយ “កូនត្រូវការអី កូន?”

និយាយ “មកនេះ និង ដេកជាមួយខ្ញុំ”។

139 ដូច្នោះម្តាយបានឡើងទៅ ដូចជាអ្វីល្អ ជាម្តាយស្មោះត្រង់ត្រូវធ្វើ។ ហើយនាង ឡើងទៅ និង ចាប់កូនតូចដាក់ក្នុងដៃ។ និងគាត់និយាយ “កូនតូចអើយ ម៉ែ ចង់និយាយជាមួយកូនតែបន្តិចប៉ុណ្ណោះ”

និយាយ “មិនអីទេ ម៉ែ”។

140 និយាយ “ឥឡូវអ្នកត្រូវតែចាំក្នុងចិត្ត។ យើងទៅព្រះវិហារជានិច្ច។ យើង
អានព្រះគម្ពីរ។ យើងអធិស្ឋាន។ យើងជាគ្រួសារគ្រីស្ទបរិស័ទ។ យើងជឿលើ
ព្រះជាម្ចាស់។” ហើយនិយាយ “យើងជឿថា ទោះព្យុះ និងអ្វីតទៅ ព្រះជាម្ចាស់
គឺជាអ្នកថែរក្សាយើង។”

141 គាត់និយាយ “ម៉ែ ខ្ញុំជឿតិចណាស់ពីរឿងនោះ ប៉ុន្តែ” និយាយ “ពេលដែល
ផ្អែកបន្ទោរនោះចូលកាន់តែជិត” គាត់និយាយ “ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់បានព្រះដែលមានស្បែក
នោះគ្របលើ។”

142 ដូច្នោះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំគិត មិនមែនតែក្មេងតូចទេ ប៉ុន្តែយើងទាំងអស់គ្នាក៏មានអារម្មណ៍
ដូចគ្នាបែបនោះដែរ។ ពេលយើងនៅជាមួយគ្នា យើងអធិស្ឋានឲ្យគ្នាទៅវិញទៅមក
ព្រះជាម្ចាស់មានស្បែកពីលើ។

143 ហើយយើងឃើញថាត្រង់នេះ ចំពោះគាត់គឺព្រះជាម្ចាស់ តែងមានស្បែក
នៅគ្របអង្គទ្រង់។ ពេលម៉ូសេឃើញទ្រង់ ទ្រង់មានស្បែកដណ្តប់លើ ដូចជា
មនុស្ស។ ពេលព្រះជាម្ចាស់នៅពីក្រោយរាំងនន ទ្រង់មានស្បែកលើទ្រង់ដែរ។
និង ព្រះជាម្ចាស់ នៅយប់នេះ ក្នុងក្រុមជំនុំទ្រង់ គឺបាំងនៅក្នុង ក្រុមជំនុំដោយ
ស្បែកដណ្តប់លើដែរ។ ទ្រង់នៅតែជាព្រះដដែល នៅយប់នេះ។ យើងយល់ឃើញ
ដូច្នោះ។

144 ប៉ុន្តែឥឡូវ ក៏ដូចពីមុន របាំងស្បែកគឺជាអ្វីដែលចាប់ប្រពៃណី។ ពួកគេមិនអាច
ជឿថា នោះគឺជាអ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់ កំពុងធ្វើឲ្យពួកគេ ក្លាយទៅជាអ្នកសម្តែង
ដូច្នោះឡើយ។ ឃើញ? វាព្រោះតែព្រះជាម្ចាស់បានបាំងក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ ក្នុង
ស្បែក ស្បែកពីលើ។ នោះត្រឹមត្រូវណាស់។ ទ្រង់លាក់ពីអ្នកមិនជឿនិង បើក
សម្តែងឲ្យឃើញដល់អ្នកជឿ។ បាទ លោក។

145 ឥឡូវ ពេលរបាំងប្រពៃណីរបស់ពួកគេ ជាប្រពៃណីរបស់ពួកចាស់ៗ និង ជា
របស់លោកកិយ ត្រូវបានទម្លុះ អូ ពិតណាស់ សព្វថ្ងៃ បានបង្ហាញមកយ៉ាងច្បាស់
យើងមើលឃើញទ្រង់ភាពជាព្រះម្តងទៀតបាំងក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស។ ហេព្រើរ១
និយាយដូច្នោះ។

146 ដូច្នោះលោកុប្បត្តិ១៨។ ចងចាំ ព្រះជាម្ចាស់គឺជាមនុស្សម្នាក់ ឈរនៅទីនោះ
បរិភោគ និង និយាយជាមួយអរ្បប្រាំបាំ និង ប្រាប់អ្វីដែលសារ៉ាបានធ្វើនៅក្នុងតង់
ខាងក្រោយ។

147 ហើយព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល “ដូចជានៅសម័យសូដុំ ដូច្នោះការយាងមករបស់ បុត្រមនុស្សនឹងដូចគ្នាដែរ។” ភាពជាព្រះបានបាំងជាថ្មី ក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស! ឥឡូវចងចាំ ព្រះយេស៊ូវមិនមានព្រះបន្ទូល “ពេលបុត្រារបស់ព្រះបានបើកសម្តែង មក។” ក្នុងលូកាជំពូក១៧ ខ្ញុំជឿ និង ប្រហែលជាខ២០ ២១ កន្លែងណាមួយ ក្នុងនោះទ្រង់មានបន្ទូល “និងពេលបុត្ររបស់ ព្រះជាម្ចាស់បានបើកសម្តែងមក។” បុត្រមនុស្ស ត្រលប់ទៅក្នុង—ក្នុង—ក្នុងក្រុមជំនុំម្តងទៀត បើកសម្តែងឲ្យឃើញក្នុង ភាពជាមនុស្ស មិនមែនជាបុត្រាព្រះជាម្ចាស់ឡើយ ប៉ុន្តែជាបុត្ររបស់មនុស្សម្តង ទៀត ត្រលប់មកក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ នៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ យើងឃើញថាទ្រង់ សន្យាការនោះក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

148 យើងសម្គាល់ឃើញរឿងមួយផ្សេងទៀត ក្នុងសញ្ញាចាស់។ ខ្ញុំមានខគម្ពីរនៅ ទីនេះ ក្នុងនិក្ខមនំ។ នោះ ជាស្បែកស្តា តើវាបានធ្វើអ្វី? វាលាក់ក្នុងសិរីរុងរឿងរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ពីមនុស្ស ស្បែកស្តា។ ទោះបីមនុស្សមិនអាចមើលវាឃើញ ព្រោះតែ វាជាស្បែកដែលក្តាប់វា។ ស្បែកគឺ...សិរីរុងរឿងរបស់ព្រះជាម្ចាស់ នៅក្រោយ ស្បែក។

149 ហើយឥឡូវសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះជាម្ចាស់ នៅពីក្រោយស្បែក។ នោះត្រឹមត្រូវ ណាស់។ និងទំនៀមទម្លាប់មិនអាចមើលវាឃើញឡើយ។ វានៅក្នុងរបាំង ដែលជា ព្រះបន្ទូលនៅទីនោះ។

150 អ្វីដែលនៅខាងក្នុងនៃខាងក្រោយស្បែក ជាស្បែកស្តាចាស់?

151 ដែលជា “វាមិនមានភាពស្រស់ស្អាតជាទីឲ្យយើងពេញចិត្តឡើយ។ ហើយ ពេល វាបានក្លាយជាសាច់ឈាម និង រស់ក្នុងចំណោមយើង វានៅតែមិនមានភាព ស្រស់ស្អាតដែលយើងពេញចិត្តដែរ។

152 ហើយឥឡូវវាជាការដែលនាសព្វថ្ងៃ។ គ្មានអ្វីនៅក្នុងមនុស្សប្រុស ឬ មនុស្ស ស្រីដែលជាទីបំបាច់ប្រាថ្នាឡើយ។ គឺជាអ្វីដែលនៅពីក្រោយនោះ។ នោះគឺជាវា ហើយ។ “ល្អ អ្នកនិយាយ “សម្លាញ់តូច ខ្ញុំដឹងថាគាត់ធ្លាប់ជាអ្នកប្រមឹក។ គាត់ ធ្លាប់ធ្វើបែបនេះ” ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលគាត់ធ្លាប់ធ្វើឡើយ។ អ្វីដែលលាក់ពីក្រោយ ស្បែក? អ្វីនៅពីក្រោយនោះ នោះជាអ្វីដែលត្រូវបានរាប់យក។ នោះជាអ្វី មនុស្ស បានបាំងភ្នែក។ ស្បែកបានបាំងភ្នែកមនុស្ស។ ឃើញ? ពួកគេនិយាយ “ខ្ញុំចង់ចាំ ពេលដែលស្រ្តីធ្លាប់ធ្វើ” ខ្ញុំដឹងពីអ្វីដែលនាងធ្លាប់ធ្វើ ប៉ុន្តែចុះឥឡូវវិញ? ឃើញ?

153 ស្បែកពួកគេ នោះជាអ្វីធ្លាប់មានពីស្បែកស្កា ប៉ុន្តែឥឡូវវាបានបាំងសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ជាផ្ទះនៅពីក្រោយវា។ វាធ្លាប់ជាសត្វមួយ ប៉ុន្តែឥឡូវវាជាដំណាក់សិរីរុងរឿងរបស់ព្រះជាម្ចាស់។

154 ហើយ ដូច្នេះស្បែកអ្នកក៏អាចប្តូរបានដែរ នៅយប់នេះ ដើម្បីជាដំណាក់របស់ព្រះជាម្ចាស់ ព្រះគង់នៅក្នុងមនុស្សជាតិ។

155 មើល។ ស្បែកចាស់របស់សត្វស្កា យើងឃើញ នៅពីក្រោយគឺ... នៅក្នុងនោះជាព្រះបន្ទូល។ និង ព្រះបន្ទូល នៅទីនោះក៏មាននំប៉័ងឥតដំបែ។ ទុកធំត្រូវបានឃោយទឹកពីលើ។ ហើយវាជាអ្វី? សិរីរុងរឿង សេគីណា (shekinah) នៅក្នុងនោះ។

156 ឥឡូវ ព្រះបន្ទូលគឺជាគ្រាប់ពូជ និង វាមិនអាចដុះឡើងទាល់តែព្រះ-ព្រះបុត្រាបានវាយលើវា។ ព្រះបុត្រាត្រូវតែនៅក្នុងគ្រាប់ពូជ ដើម្បីបង្កើតបានផលផ្លែដើម្បីឲ្យវាបង្កើតផល។ ហើយនោះជាផ្លូវតែមួយ។ អ្នកយកព្រះបន្ទូល ឃើញទទួលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដាក់ក្នុងចិត្ត ហើយដើរទៅកាន់សិរីរុងរឿង សេគីណា (Shekina Glory)។ ហើយពេលអ្នកធ្វើ វានឹងនាំមកនូវ Shewbread ម៉ាណា ដែលវាត្រូវផ្តល់ឲ្យដល់អ្នក ដែលត្រូវបានញែកចេញប៉ុណ្ណោះ។ ជាអ្វីម្យ៉ាងដែលអ្នកអាច បរិភោគបាន ដែលត្រូវអនុញ្ញាតិឲ្យបរិភោគបាន គឺសម្រាប់តែអ្នកដែលត្រូវបានបើកឱកាសឲ្យ និង ស្គាល់។ ប៉ូលនិយាយ “ប្តូរពីសិរីរុងរឿងមួយទៅសិរីរុងរឿងមួយទៀត” អ្នកឃើញ ទីបំផុត វាបានត្រលប់មករហូតដល់វាបានមកជាសិរីរុងរឿងរបស់វាវិញ។

157 វាប្រៀបដូចជាគ្រាប់ពូជនៃសិរីរុងរឿងពេលព្រឹក។ ជាពូជផ្កា វាបានធ្លាក់ទៅលើដី។ ជាពូជពោតដែលធ្លាក់លើដី។ អ្វីជារបស់ដំបូង? វាចេញពន្លក ហើយមានពន្លកតូចមួយ។ រួចវារំបែកជារំយោលផ្កា។ ហើយ កើតពីរំយោលផ្កា ដែលបាន ត្រលប់ទៅជាគ្រាប់ពូជរបស់វាវិញ។

158 ល្អ នោះជាការពិតប្រាកដដែលក្រុមជំនុំបានធ្វើ។ វាបានចេញមកពី លូដេឺផស្តេ និងបានត្រលប់ទៅរកគ្រាប់ពូជវិញ បានត្រលប់ជាសិរីរុងរឿងរបស់វាផ្ទាល់ ត្រលប់ជាសិរីរុងរឿងដែលមានពីដំបូង។ ព្រះអាទិត្យដែលរះ ពីទិសខាងកើត គឺជាព្រះអាទិត្យដដែលដែលបង្ហាញ ឲ្យឃើញនៅទិសខាងលិច ផ្លាស់ប្តូរពីសិរីរុងរឿងមួយទៅសិរីរុងរឿងមួយទៀត។ វាបានប្តូរពីសាសន៍ដទៃ ទៅជាលូដេឺ និងចេញពីលូ

ធ្វើ បន្តចុះមក វេស្ត បន្តពីវេស្ត មកពេនទឹកុស្ត និង បន្តហើយបន្តទៀត។ បន្តពី សិរីរុងរឿងទៅសិរីរុងរឿងមួយទៀត បង្កើតនំម៉ាណាលាក់កំបាំង។

159 ហើយឥឡូវវាខ្ញុំ ដើម្បីនាំទ្រង់ត្រលប់មកដូចជាភាពទ្រង់ពីដំបូង ពីនូកិច្ច ទ្រង់ដដែល ព្រះយេស៊ូវដដែល ព្រះចេស្ដារដដែល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដដែល។ អង្គដដែលដែលបន្តមកថ្ងៃបុណ្យទីហាសិប ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដដែលដែល បានបង្ហាញនៅថ្ងៃនេះ ពីសិរីរុងរឿងមួយទៅជាសិរីរុងរឿងមួយទៀត។ និង វា បានត្រលប់ទៅជាគ្រាប់ពូជដើមវិញ ជាមួយការជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ជាមួយទឹកស្អាតដដែល ការអស្ចារ្យដដែល ការជ្រមុជទឹកដដែល ប្រភេទមនុស្ស ដដែល សម្តែងឡើងរបៀបដូចគ្នា ចេស្ដារដដែល ការស្គាល់ដឹងដដែល។ វាចេញពី សិរីរុងរឿងមួយទៅជាសិរីរុងរឿងមួយទៀត។ ហើយអ្នកបន្ទាប់មកនឹងមកទៀត “ផ្លាស់ប្តូរពី សិរីរុងរឿងនេះ ទៅជាអាងកាយដូចជាអាងកាយសិរីល្អរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់ ដែលយើង អាចឃើញទ្រង់” អំប្រាហាំមើលឃើញដូចគ្នា។

160 ឥឡូវកត់សម្គាល់។ យើងឃើញរបៀបដែលផ្លាស់ប្តូរ។ តាំងពីកាលវាមក យើងត្រូវបានអញ្ជើញឲ្យចែករំលែកសិរីរុងរឿងទ្រង់។ ឥឡូវ នៅក្នុង១កូរិនថូស១២ “យើងបានទទួលបុណ្យជ្រមុជ ចូលក្នុងរូបកាយតែ១។ ដោយសារព្រះវិញ្ញាណតែ១ ហើយគ្រប់គ្នាក៏បានត្រូវបានជ្រមុជទឹក។” មិនមែនដោយទឹកទេគឺដោយវិញ្ញាណ តែ១ វាត្រូវណាស់ ឥឡូវ និងបន្ទាប់មកទៀតយើងនឹងក្លាយជាចំណែកនៃទ្រង់។

161 ខ្ញុំសង្ឃឹមថា ខ្ញុំមិននាំអ្នកឲ្យនៅយូរទេ។ ក្រុមជំនុំនិយាយ “ទេ” —Ed] ឃើញ? ខ្ញុំសង្ឃឹមថាមិនដូច្នោះឡើយ។

162 ប៉ុន្តែវាដូចជាចម្រៀងមហោរីដែលលេងដែរ ឬក៏សម្តែងដូចជាល្ខោន។

163 ខ្ញុំមិនដឹងច្រើនពីមហោរី ឬ ល្ខោនឡើយ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមើលពួកគេកំពុងលេង...ខ្ញុំ កំពុងនិយាយពីខាមិន(Carmen) ពេលដែលកូនស្រីរបស់ខ្ញុំ និង ពួកគេនៅក្នុង នោះ។ ហើយពួកគេ—និង ពួកគេកំពុងលេងមហោរីនៅក្នុងខាមិន(Carmen)។ ពួកគេសម្តែងឡើង។ តន្ត្រីគឺ—គឺ—គឺលេងដូចគ្នាដែរ។

164 នោះជារបៀបដែលជាពេល អ្នកជ្រមុជទឹកដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធក្នុងព្រះ គ្រីស្ទ។

165 ឥឡូវ មើល អ្នកមានគ្នាច្រើនបានអាន ឬ ស្តាប់រឿងអ្នកនិពន្ធអស្ចារ្យរបស់ ជនជាតិរុស្ស៊ី ដែលបាននិពន្ធ រឿង ពេទី និង ចចក(Peter and The Wolf)។ និង របៀបដែលគាត់សម្តែង ពួកគេសម្តែងជាសញ្ញា និង គ្រប់យ៉ាង។ ហើយអ្នកដែល ដឹងរឿងនេះ ដែលជាសន្លឹកក្រដាសនោះ និង អាចលឺពីមហោរី របៀបដែលសម្តែង ឡើង ល្ខោន សម្តែងវា ហេតុអ្វី ពួកគេដឹងគ្រប់យ៉ាង។ ពួកគេអាចមើលទីនេះ និង ឃើញការផ្លាស់ប្តូរ។

166 ប៉ុន្តែ ឥឡូវ មានអ្វីកើតឡើងបើ—បើអ្នកនិពន្ធសរសេរអ្វីមួយ និង យើងឃើញថាវាមិនបានសម្តែងឡើងត្រឹមត្រូវ? យើងរកឃើញថាមានអ្វីមួយ កើតឡើង។ មានអ្វីមួយដែលខ្លះ ពេលយើងមើលវា។ គាត់តែងវាដោយបង្កើតវា ឡើង ហើយសរសេរខុស ហើយមហោរី នឹងសម្តែង វាចុះពណ៌ដែលខុស។ មាន អ្វីមួយខុស។ អ្នកដឹកនាំឲ្យចង្វាក់ខុស។ ឃើញ?

167 ហើយនោះជាបញ្ហានាបច្ចុប្បន្ន បងប្អូនលូដើររៀនរបស់ខ្ញុំ បងប្អូនបាបទីស្ត របស់ខ្ញុំ បងប្អូនពេនទីកុស្តរបស់ខ្ញុំអើយ។ បងប្អូនរបស់ខ្ញុំទាំងអស់ដែលមកពីនិ កាយផ្សេងៗ វាគឺបែបនោះហើយ។ ឃើញ? អ្នកព្យាយាមឲ្យណែនាំដែលត្រលប់ ទៅសម័យលូដើរ វេស្ត ដូចនោះ ពេលដែលភាពពិតប្រាកដសន្លឹកនៃក្មេងនៅ ទីនេះ បង្ហាញសម័យមួយទៀត។ ឃើញ? ឃើញ? ឃើញ? យើងមិនអាចរស់នៅ ក្នុង ពន្លឺនៃលូដើរ គាត់ជាអ្នកកែប្រែ។ យើងរីករាយជាមួយផ្នែករបស់—របស់គាត់ ប៉ុន្តែ យើងលេងវាមក។ យើងនៅតាមផ្លូវហួសនៅទីនេះ នៅខ្នងសៀវភៅឥឡូវ។ ឃើញ? យើងមិនអាច—យើងមិនអាចលេងវាខុសឡើយ។

168 ឥឡូវរបៀបតែមួយដែលអ្នកអាចធ្វើវាបាន បងប្អូនអើយ គឺបែបនេះ។ បងប្អូន របស់លោកកិយ ពីកន្លែងផ្សេងគ្នានៅលើពិភពលោក ខ្ញុំអាចនិយាយថា មានផ្លូវ តែមួយសម្រាប់ការនោះ—ដើម្បីអ្នកដឹកនាំចម្រៀងត្រូវធ្វើ។ គាត់ត្រូវតែមានវិញ្ញាណ ដូចគ្នា ដែលតែង ដូច្នោះគាត់នឹងយល់។ ហើយពេលដែលក្រុមជំនុំ ដែលមាន មហោរីផ្ទាល់ខ្លួន ពេលដែលលោកកិយកំពុងមើលសញ្ញាទាំងអស់នេះ និង ការ អស្ចារ្យ ពេលក្រុមជំនុំ និង អ្នកនិពន្ធ និងអ្នកដឹកនាំចម្រៀង ទាំងអស់គ្នាត្រូវ មានវិញ្ញាណនិពន្ធតែមួយ។

169 បន្ទាប់មកយើងនិយាយ “សម័យនៃការអស្ចារ្យកន្លងបាត់ហើយ” ខ្ញុំមិនចុះ ណែនាំត្រូវទេ។

170 ប៉ុន្តែពេលដែលវាទទួលបានលំយោលត្រូវរបស់វា និង វិញ្ញាណត្រូវរបស់វា តើអ្នកធ្វើអ្វីដើម្បីឲ្យវិញ្ញាណនោះផ្ទេរមក គឺអ្នកនិពន្ធ? អាម៉ែន? ដូច្នេះពេលអ្នក និយាយ “សម័យការអស្ចារ្យមិនដែលកន្លងទៅឡើយ” សម្លេងមហោរីស្រែកថា “អាម៉ែន”។ ពេលយើងចុះនិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅតែដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងរៀងរហូតទៅ” ភ្លេងមហោរីស្រែកថា “អាម៉ែន”។ “អ្នកនឹងទទួលបាន ព្រះចេស្ដាពេលដែល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចូលមកអ្នក”។ ភ្លេងមហោរីស្រែកថា “អេម៉ែន។ ខ្ញុំទទួលវា”។ វាមិនមានការងារស្មានៗ ទៀតឡើយអំពីរឿងនោះ។ សម្លេង ភ្លេងគឺត្រឹមត្រូវ ស៊ីចង្វាក់ជាមួយព្រះបន្ទូល។ វានឹង... [ប្រងប្អូនបានហាំ ទះដៃបីដង ជាមួយទាំងអស់គ្នា—Ed] វាដូច្នោះ។ អូ! វាបានពង្រីក។ អ្នកដឹកនាំភ្លេង និង អ្នកនិពន្ធត្រូវតែស្ថិតនៅក្នុងវិញ្ញាណតែមួយ។ និង ដូច្នេះតន្ត្រីក្នុងវិញ្ញាណ តែមួយ ដើម្បីសម្តែងទាំងអស់ចេញមក។ ហើយលោកកិយ នឹងស្ញើច អ្វីកំពុង កើតឡើង។

171 កុំមួយនិស្សិតពួកគេនិយាយពី និង វាបានធ្វើឲ្យខ្ញុំមិនពេញចិត្តសោះ ហើយអ្វី ៗទាំងអស់ត្រូវបានកែប្រែ និង អ្វីផ្សេងៗទៀត និង ការបែងចែក។ អូ សូមមេត្តា! ដូច្នេះ គ្មានន័យអ្វីឡើយ ពេលដែលថ្ងៃនៃព្រះអម្ចាស់មកកៀកហើយ មានអ្វីមួយ ដែលកំពុងវាយខុស។ ខ្ញុំខ្លាចក្រែងតែអ្នកដឹកនាំក្រុមភ្លេងមាន... អ្នកដឹកនាំភ្លេង ឃ្លាត ចេញពីវិញ្ញាណនិពន្ធ។

172 ពេលយើងមានវិញ្ញាណនិពន្ធ ដែលជាអំណាចចេស្ដា ដើមរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយ “មនុស្សជំនាន់មុន ត្រូវបានជម្រុញដោយព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធឲ្យសរសេរព្រះគម្ពីរនេះ” អ្នកនឹងឃើញពួកគេជាចម្រៀកក្រដាសចិននឹងមក ផ្គុំគ្នា ដូចជាព្រះគម្ពីររបស់ព្រះជាម្ចាស់ និង អ្នកជឿនឹងមកផ្គុំគ្នា។ ព្រោះពួកគេ ទាំងពីរមានវិញ្ញាណដូចគ្នា។ ពួកគេទាំងពីរជាអ្វីដូចគ្នា។ ពួកគេស្របគ្នា។ អ្វី ដែលយើងត្រូវការឥឡូវ គឺអ្នកដឹកនាំភ្លេង ត្រូវណាស់ ត្រលប់ទៅរកព្រះបន្ទូល ត្រលប់ទៅវិញ និង ជឿវាដូចអ្វីដែលវាបាននិយាយ។ ដូច្នេះអ្នកឃើញព្រះជាម្ចាស់ ទ្រង់ផ្ទាល់។ នោះហើយដែលហៅថាបើកឲ្យឃើញ។ ល្ខោនត្រូវបានធ្វើឡើងជា ការពិត។

173 សព្វថ្ងៃនេះ យើងនិយាយ “ល្អ ព្រះជាព្រះនៃប្រវត្តិសាស្ត្រ។ យើងដឹងថាទ្រង់ ញែកសមុទ្រក្រហម។ ទ្រង់ធ្វើការទាំងអស់នេះ។ ហើយទ្រង់គង់នៅ—នៅឡឡើង

ជាមួយកូនចៅហោព្រើ។ អ្វីដែលល្អដែលព្រះជាម្ចាស់ជាព្រះនៃប្រវត្តិសាស្ត្រ មិនអញ្ចឹង បើសិនជាទ្រង់មិនដូចថ្ងៃនេះ? មនុស្សបានកម្រើងទ្រង់ព្រះជាម្ចាស់ជានិច្ចពីអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ សូមគិតពីអ្វីដែលទ្រង់នឹងធ្វើ និង ព្រងើយពីអ្វីដែលទ្រង់កំពុងធ្វើ។ គ្រាន់តែជាមនុស្សប៉ុណ្ណោះដែលបានធ្វើដូច្នោះ។ ហើយថាដូចគ្នាដដែលនៅថ្ងៃនេះ បងប្អូនអើយ។ វាដូចគ្នាណាស់។ អូរបស់ខ្ញុំ!

174 ចូរឲ្យត្រលប់ទៅវិញ ហើយទទួលយកភ្លេងមហោរីដែលលេងត្រឹមត្រូវ ដែលជាកន្លែងលោកកិយអាចមើលឃើញ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល “បើសិនជាខ្ញុំត្រូវបានបើកឡើងនៅថ្ងៃពីផែនដីនេះ ខ្ញុំនឹងទាញយកមនុស្សទាំងអស់មកខ្ញុំ” និង “ទ្រង់នៅតែដូចថ្ងៃម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងរៀងរហូតទៅ។”

175 ចូរឲ្យអ្នកដឹកនាំភ្លេងមានវិញ្ញាណត្រូវ ជាមួយតន្ត្រីករ និង អ្នកនិពន្ធគ្រប់យ៉ាងនឹងត្រឹមត្រូវ។ ដូច្នោះយើង មិនស្មានៗកិច្ចការនោះទៀតឡើយ យើងនឹងកត់សម្គាល់ស្គាល់ពីទ្រង់។ ហោព្រើ ១៣:៨ និយាយថា “ដ្បិតព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ទ្រង់ នៅ តែដដែល គឺពីថ្ងៃម្សិល ថ្ងៃនេះ ហើយទៅដល់អស់កល្បជានិច្ចតទៅ។”

176 យើងកត់សម្គាល់ពីទ្រង់ក្នុងគម្ពីរកិច្ចការ២។ យើងស្គាល់ពីពួកវា ជាមួយនឹងការជ្រមុជដែល អ្វីដូចគ្នា។ ទាំងអស់គឺជាទ្រង់កាលពីមុន និង ទាំងអស់គឺជាទ្រង់នាបច្ចុប្បន្ន ទាំងអស់ពីមុនគឺជាទ្រង់ និង ទាំងអស់គឺជាទ្រង់នាឥឡូវ យើងគឺក៏ដូច្នោះដែរ។ នោះជាការពិត។

177 ដូចជាបើសិនយើងចង់ក្លាយជាជនជាតិអាមេរិកពិតប្រាកដ យើងត្រូវតែមានការកត់សម្គាល់ពីអ្វីៗអំពីភាពជាអាមេរិកពីមុន និង នាពេលឥឡូវដែរ។ ខ្ញុំត្រូវតែបានកត់សម្គាល់ពីវា បើសិនខ្ញុំជាជនជាតិអាមេរិកពិតប្រាកដ។

178 បើសិនជាខ្ញុំជាជនជាតិអាមេរិកពិតប្រាកដ ដូច្នោះខ្ញុំចុះចតនៅ ផ្លាយម៉ៅស៍រ៉ក(Plymouth Rock) អាម៉ែន។ ខ្ញុំពិតជាបានធ្វើបើសិនជាខ្ញុំជាជនជាតិអាមេរិក។ អ្នកក៏បានធ្វើដែរ អ្នកចុះចតនៅ ផ្លាយម៉ៅស៍រ៉កជាមួយពួកឪពុកដែលធ្វើព្យុះហាយត្រា។ នៅលើ ផ្លាយ រ៉ក ពេលដែលពួកគេចុះចតនៅទីនោះ ខ្ញុំនៅជាមួយពួកគេ អ្នកដូច្នោះដែរ គ្រប់គ្នាគឺដូច្នោះ។

179 ខ្ញុំធ្វើដំណើរជាមួយលោកគ្រូប៉ូលទៅតាមផ្លូវ ដោយឆ្លងកាត់រាល់គ្រោះថ្នាក់។ នោះជាការពិតណាស់។

180 មកទីនេះដែលជា វ៉ាលី ហ្វ៊ូច(Valley Forge) ខ្ញុំឆ្លងកាត់ក្រុង ឌីឡា វែរ(Delaware) ជាមួយក្រុមទាហានជាអ្នក ពាក់កណ្តាលពួកគេ មិនមាន ស្បែកជើងពាក់។ ខ្ញុំអធិស្ឋានរាល់យប់ជាមួយចចវ៉ាស៊ីនតុន កាលពីមុន។ ខ្ញុំឆ្លង កាត់ឌីឡាវែរជាមួយនិមិត្តនៅក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំ។ យើងជាជនជាតិអាមេរិក។ បាទ លោក។ នៅ វ៉ាលី ហ្វ៊ូច ខ្ញុំពិតជាបានធ្វើ។

181 ខ្ញុំត្រលប់មករកការអរព្រះគុណ ដោយពួកឌីពុក ដែលមានការអរព្រះគុណ ដើម។ ខ្ញុំអរព្រះគុណដល់ព្រះជាម្ចាស់។ ខ្ញុំជាជនជាតិអាមេរិកពិតប្រាកដ ខ្ញុំត្រូវ បានកត់សម្គាល់នៅទីនោះនៅតុនោះ។

182 បើខ្ញុំជាជនជាតិអាមេរិកពិតប្រាកដ ខ្ញុំត្រូវបានកត់សម្គាល់ពេលដែលខ្ញុំឈរ នៅ ស្តុនវ៉ាល ជេកសុន(Stonewall Jackson)។

183 បើខ្ញុំជាជនជាតិអាមេរិកពិតប្រាកដ ខ្ញុំត្រូវបានកត់សម្គាល់នៅ បូស្តុន ធី ជាត ធី(Boston Tea Party) បាទ លោក ពេលយើងព្យាយាមពេលយើងបដិសេធ អ្វីដែលបានគ្របដណ្តប់ភ្នែករបស់យើង។ ល្អ ខ្ញុំជាជនជាតិអាមេរិកពិតប្រាកដ។ ខ្ញុំ ត្រូវបានកត់សម្គាល់នៅទីនោះ ជាមួយការទាំងនោះ។ បាទលោក។ អូ របស់ខ្ញុំ!

184 ខ្ញុំគោះជូងសេរីភាព នៅថ្ងៃទី៤កក្កដា ក្នុងឆ្នាំ១៧៧៦។ ខ្ញុំគោះជូងសេរីភាពនៅ ទីនោះនិងប្រកាសថាយើងឯករាជ្យ។ ដើម្បីក្លាយជាជនជាតិអាមេរិកពិតប្រាកដ ខ្ញុំ ត្រូវតែធ្វើ។

185 ខ្ញុំត្រូវបានកត់ សម្គាល់ជាមួយភាពអាម៉ាស់ របស់ប្រទេសក្នុងការធ្វើបដិវត្តន៍ ពេលដែលបងប្អូនវាយប្រឆាំងគ្នា។ ខ្ញុំត្រូវទទួលការអាម៉ាស់ ក៏ដូចគ្នាដែលខ្ញុំត្រូវ ទទួលភាពរុងរឿងរបស់អាមេរិក។ បើសិនជាខ្ញុំជាជនជាតិអាមេរិក ខ្ញុំត្រូវតែដូច្នោះ។ ខ្ញុំត្រូវបានកត់សម្គាល់ជាមួយប្រទេស។ បាទ លោក។

186 ខ្ញុំត្រូវបានកត់សម្គាល់ជាមួយ ហ្គេតទីបឺក(Gettyburg) នៅទីនោះ ពេលដែល លោក លីនខុន ធ្វើសុន្ទរកថា។ បាទ លោក។

187 ខ្ញុំនៅ វ៉ែក អាយឡឺន (Wake Island) នៅទីនោះដែលពេញដោយសាកសព ឈាមរបស់ទាហាន។ ខ្ញុំងើបឡើងនៅ វ៉ែកអាយឡឺន។

នៅ ហ្គេម(Guam)ខ្ញុំជួយលើកទង់នោះ។

188 ខ្ញុំជាជនជាតិអាមេរិកពិតប្រាកដ អាម៉ែន។ គ្រប់ការទាំងអស់ ខ្ញុំគឺបានទទួល ហើយនឹងមានមោទនភាពចំពោះវា។ បាទ ជាការពិត។ គ្រប់ជនជាតិអាមេរិក មាន កន្លងមក គ្រប់ទាំងអ្វីនាបច្ចុប្បន្នឥឡូវ ខ្ញុំក៏នៅតែដូចគ្នាដែរ ដើម្បីក្លាយជាជនជាតិ អាមេរិក។ គ្រប់អ្វីដែលប្រទេសនេះមាន ខ្ញុំក៏ត្រូវតែមាន ពីព្រោះខ្ញុំត្រូវបាន សម្គាល់ អត្តសញ្ញាណជាមួយប្រទេសនេះ។

189 ដូចគ្នាដែរ ដោយភាពជាគ្រីស្ទបរិស័ទពិតប្រាកដ អ្នកត្រូវតែមានអត្តសញ្ញាណ សម្គាល់ជាមួយវា។

190 ខ្ញុំអធិប្បាយជាមួយម៉ូសេនិងនៅ... ឬជាមួយណូអេ និង ព្រមានមនុស្សពីការ ជំនុំជម្រះ ដើម្បីក្លាយជាគ្រីស្ទបរិស័ទពិត។

191 ខ្ញុំនៅជាមួយម៉ូសេនៅកម្ពុជាក្រោយៗ។ ខ្ញុំឃើញសសរភ្លើង។ ខ្ញុំឃើញ សិរីរុងរឿងរបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំនៅជាមួយម៉ូសេ នៅទីនោះនៅក្នុងហេស្ដាន ដើម្បី ក្លាយជាគ្រីស្ទបរិស័ទ។ ខ្ញុំត្រូវតែបានសម្គាល់អត្តសញ្ញាណ ជាមួយគ្រប់យ៉ាងនៃ ព្រះ ជាម្ចាស់ពីមុន ដើម្បីក្លាយជាគ្រីស្ទបរិស័ទ។ ខ្ញុំឃើញសិរីរុងរឿងរបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំលឺ ព្រះសូរសៀងទ្រង់។ កំព្យាយាមពន្យល់អ្វីឆ្ងាយពីខ្ញុំពីឥឡូវ ព្រោះខ្ញុំនៅទីនោះ ដែរ។ ខ្ញុំដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ។ ខ្ញុំឃើញអ្វីដែលកើតឡើង។ បាទ លោក។

192 ខ្ញុំនៅសមុទ្រក្រហម ពេលខ្ញុំឃើញវិញ្ញាណរបស់ ព្រះជាម្ចាស់យាងមក និង ចែកទឹកពីផ្នែក មិនមែនតាមរយៈបាច់ត្រងឡើយ នោះជាអ្វីដែលពួកគេ ព្យាយាមនិយាយនៅបច្ចុប្បន្ននេះ ប៉ុន្តែគឺតាមរយៈសមុទ្រ៩០ហ្វីត។ ខ្ញុំឃើញ វិញ្ញាណព្រះជាម្ចាស់។ ខ្ញុំដើរជាមួយលោកម៉ូសេតាមរយៈដីស្ងួតនោះ ឆ្លងសមុទ្រ ក្រហម។

193 ខ្ញុំឈរនៅភ្នំស៊ីណាយ និង ឃើញរន្ធ និងផ្នែកបន្ទោរធ្លាក់មក។ ខ្ញុំបរិភោគ នំម៉ាណាជាមួយពួកគេ។ ខ្ញុំដឹកទឹកពីដុំថ្ម។ ខ្ញុំនៅតែបន្តធ្វើវានៅយប់នេះ។ ខ្ញុំស្គាល់ អ្នកដែលបរិភោគនំម៉ាណា។ ខ្ញុំស្គាល់អ្នកដែលដឹកទឹកចេញពីថ្ម។

194 ខ្ញុំក៏ត្រូវបានសម្គាល់អត្តសញ្ញាណ ពេលដែលយ៉ូស្វេផ្លុំត្រាំប៉ែត និងជញ្ជាំងយេ រីឌូធ្លាក់ចុះ។

ខ្ញុំនៅក្នុងរូងតោជាមួយជានីវ៉េល។

ខ្ញុំនៅក្នុងឡភ្លើងជាមួយកូនចៅហេព្រើរ។

ខ្ញុំនៅភ្នំ... ជាមួយអេលីយ៉ានៅភ្នំកាម៉ែល។

195 ខ្ញុំនៅជាមួយយ៉ូហានបាទីស្ត និង អ្នកវិះគន់ពីមុន។ ខ្ញុំឃើញវិញ្ញាណរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ដែលលើកឡើង។ ខ្ញុំបានលឺសម្លេងរបស់ព្រះជាម្ចាស់ដែលមាន ព្រះបន្ទូល “នេះជាបុត្រជាទីស្រឡាញ់របស់អញ ជាទីពេញចិត្តអញណាស់” បាទ លោក។ ខ្ញុំប្រាកដណាស់ដែលមានអត្តសញ្ញាណ សម្គាល់ជាមួយលោក។ នោះ ជាការពិត។

196 ខ្ញុំត្រូវបានសម្គាល់អត្តសញ្ញាណ នៅទីនោះដែលជាផ្លូវរបស់ឡាសា ពេល ដែល ទ្រង់ប្រោសឡាសាឲ្យរស់ឡើងវិញ។ ខ្ញុំត្រូវបានសម្គាល់អត្តសញ្ញាណ ស្រ្តី នៅអណ្តូងទឹក ពេលដែលទ្រង់មានបន្ទូលប្រាប់នាង ពីបាបរបស់នាង។ បាទ លោក។

197 ខ្ញុំប្រាកដណាស់ត្រូវបានសម្គាល់អត្តសញ្ញាណ ជាមួយទ្រង់ក្នុងការសុគត របស់ទ្រង់។ ហើយខ្ញុំត្រូវបានសម្គាល់អត្តសញ្ញាណ នៅពេលទ្រង់មានព្រះជន្ម រស់ ឡើងវិញជាលើកដំបូង។ ខ្ញុំបានរស់ឡើងជាមួយទ្រង់ពីការសុគត។ ខ្ញុំត្រូវបាន សម្គាល់អត្តសញ្ញាណ ជាមួយការសុគតរបស់ទ្រង់។

198 ខ្ញុំក៏នៅជាមួយមនុស្ស១២០នាក់ ក្នុងបន្ទប់ជាន់ខាងលើ។ ខ្ញុំត្រូវបានសម្គាល់ អត្តសញ្ញាណ ជាមួយពួកគេនៅទីនោះ។ អេ! ខ្ញុំ—ខ្ញុំមានអារម្មណ៍បែបសាសនា។ អូ របស់ខ្ញុំ! ខ្ញុំត្រូវបានសម្គាល់អត្តសញ្ញាណនៅទីនោះ។ ខ្ញុំជាម្នាក់នៃពួកគេ។ ខ្ញុំត្រូវ បានសម្គាល់អត្តសញ្ញាណ។ ខ្ញុំមានបទពិសោធន៍ដូចគ្នាដែល គេមាន។ ខ្ញុំនៅ ទីនោះពេលវាកើតឡើង ដើម្បីក្លាយជាគ្រីស្ទបរិស័ទដ៏ពិត។ ខ្ញុំធ្វើបន្ទាល់ពីការចូល មកខ្យល់សម្រុកចូលដ៏មានអំណាច។ ខ្ញុំធ្វើបន្ទាល់ពីការនោះ។ ខ្ញុំមាន អារម្មណ៍ ដឹងពីអំណាចរបស់ព្រះជាម្ចាស់ពេលវាកម្រើកឡើង។ ខ្ញុំនៅជាមួយពួកគេពេល ដែលនិយាយភាសាដទៃ។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ពី ការចាក់ប្រេងតាំងនៅទីនោះ។ ខ្ញុំ នៅជាមួយពួកគេ។ ខ្ញុំត្រូវបានសម្គាល់ អត្តសញ្ញាណជាមួយពួកគេនៅពេលដែល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ចាប់ផ្តើមមានបន្ទូល តាមរយៈភាសាដទៃ ជាមួយពួកគេ។

199 ខ្ញុំនៅជាមួយពេត្រុស មុខពួកអ្នកវិះគន់នៅក្នុងគម្ពីរកិច្ចការដំពូក២ ពេលដែល លោកអធិប្បាយការអធិប្បាយដ៏អស្ចារ្យ។ ខ្ញុំត្រូវបានសម្គាល់ អត្តសញ្ញាណជាមួយ គាត់។ បាទលោក។

200 ក្នុងកិច្ចការជំពូក៤ ពេលពួកគេប្រជុំគ្នា ខ្ញុំនៅជាមួយពួកគេពេលដែលអាគារ
រញ្ជួយ។ បន្ទាប់ពីការប្រជុំអធិស្ឋាន អាគារញ័រញ័យកន្លែងគេនៅ។ ខ្ញុំត្រូវសម្គាល់
អត្តសញ្ញាណនៅទីនោះជាមួយពួកគេ។

ខ្ញុំអធិប្បាយជាមួយប៉ូលនៅលើភ្នំ។ បាទ លោក។

201 ខ្ញុំនៅជាមួយលោកយ៉ូហាននៅ កោះប៉ាត់ម៉ុស និងឃើញការយាងមកជា
លើកទីពីរបស់ទ្រង់។

ខ្ញុំនៅជាមួយលូធើ ក្នុងការកែទម្រង់។

202 ខ្ញុំនៅជាមួយវេស្ដេស្ដាសញ្ញាឈ្មោះភ្លើង។ កញ្ចក់ពីភ្លើង ពេលដែលការធ្វើការ
បះបោរធំមួយប្រឆាំងនឹងក្រុមជំនុំ អេវែលលិក។ ខ្ញុំនៅទីនោះជាមួយលោកដែរ។

203 ហើយខ្ញុំនៅយប់នេះ ឆ្នាំ១៩៦៤ក្រុងភីឡាដេកា ដេរេនស៊ីវិននៀ កត់សម្គាល់
ដោយក្រុមមនុស្សដូចគ្នា ជាមួយប្រភេទបទពិសោធន៍ដូចគ្នា។ ខ្ញុំត្រូវតែមានភាព
បែបនោះដើម្បីក្លាយជាគ្រីស្ទបរិស័ទ។ ខ្ញុំត្រូវតែរក្សាអត្តសញ្ញាណជាមួយក្រុមដែល
មានអារម្មណ៍ដឹងពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃព្រះជាម្ចាស់។

204 ខ្ញុំនៅជាមួយក្រុមមនុស្សដែលដឹងថា ទ្រង់បានបើកឲ្យឃើញ ដែលដឹងថា
ព្រះអង្គនៅដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងរៀងរហូតទៅ ដែលដឹងថានេះមិនមែន
ជាការងប់ងល់ នឹងលទ្ធិណាមួយទេ។ “គឺជាព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទដែលនៅដូចកាលពី
ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និង រៀងរហូតទៅ។” ខ្ញុំត្រូវបានសម្គាល់អត្តសញ្ញាណជាមួយ
ក្រុមមនុស្សនៅទីនេះ នៅយប់នេះ។ ទោះបីជា ពួកគេត្រូវបានហៅថាជាក្រុមអ្នក
ក្លែងក្លាយ ទោះបីជាក្រុមអ្នកងប់ងល់គោលលទ្ធិលើរឿងស្ដីពីព្រះបន្ទូល របស់
ព្រះជាម្ចាស់។ ប៉ុន្តែ “ខ្ញុំមិនមានសេចក្ដីខ្មាស់ពីដំណឹងល្អរបស់ព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ
ឡើយព្រោះវាជាព្រះចេស្ដារបស់ព្រះជាម្ចាស់ពីសេចក្ដីសង្គ្រោះ” និង ខ្ញុំជាម្នាក់ដែរ។
ខ្ញុំនៅជាមួយពួកគេ រស់នៅក្នុងសេចក្ដីសំបុត្រដែលខ្ញុំនិយាយ ការកាត់សេចក្ដី ព្រះ
ជាម្ចាស់គ្រប់បាំងក្នុងទម្រង់ជាមនុស្ស ក្នុងមនុស្សប្រុសស្រី។ អូ!

205 ព្រះជាម្ចាស់នៅក្នុង *en morph* ម្ដងទៀតហើយ បើកសម្ដែងឲ្យឃើញអង្គ
ទ្រង់ និង ធ្វើឲ្យរាស្ត្រទ្រង់បានស្គាល់ដល់ទ្រង់។ ជាស្ដេចដ៏ធំ បានដាក់សិរីល្អ
ចុះ។ “បន្តិចទៀត ហើយ លោកកិយនឹងមិនឃើញខ្ញុំទៀតឡើយ។ ខ្ញុំនឹងលាក់បាំង
ជាមួយគេ។ ប៉ុន្តែអ្នកនឹងឃើញខ្ញុំ ព្រោះខ្ញុំនឹងនៅជាមួយអ្នក នៅក្នុងអ្នកផង គ្រប់

ទាំងរបៀបដែលប្រើបាន ធ្លាស់ប្តូរពីលូដេរីទៅជាវេស្ត បន្តនិងបន្តទៀត ពីសិរីរុងរឿង មួយទៅសិរីរុងរឿងមួយ។ ខ្ញុំនៅតែជាព្រះដែលមានព្រះជន្មដដែល និង បន្តជា សិរីរុងរឿងដើម” ហាលេលូយ៉ា!

206 ទ្រង់បានបំបែកការបិទបាំងនិកាយ គ្រប់ទាំងអ្វីដែលជានាំង។ សម្លេងនោះ បាននិយាយ “អូ នោះជាអ្នកបង់លំនិយម” ទ្រង់បំបែកការនោះ។ សម្លេងដែល ចេញពីទីនេះ និយាយ “អូ ពួកគេជាមនុស្សឆ្លុត” ទ្រង់បំបែកបាំងនោះ។ បាទ ទ្រង់ពិតជាធ្វើ។ “អូ អ្នកមិនអាចធ្វើបានឡើយ។ អ្នកមិនមែនជាអ្វីឡើយក្រៅតែ ពីជាក្រុមបង់លំនិយម” ទ្រង់បំបែកឆ្លងសេចក្តីនោះ។ “គ្មានការប្រោសឲ្យជាមក ពីព្រះជាម្ចាស់ទៀតឡើយ” ទ្រង់បំបែកការនោះចេញ អូ របស់ខ្ញុំ ព្រោះបន្ទូល ទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើ។ អ្នកមិនអាចយកឈ្នះ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ បានឡើយ។

207 ហើយឥឡូវ ទ្រង់គង់ឈរនៅ នៅឡើយ យប់នេះ ជាអង្គមានជ័យជំនះ តាំងពីទ្រង់បំបែករាល់ មេតូឌីស្ត បាបទីស្ត ព្រឹសប៊ីធីរៀន រាល់ប្រភេទរបាំង ផ្សេងទៀតទាំងអស់។ ទ្រង់នៅឈរចំណោមវាស្ត្ររបស់ទ្រង់នៅឡើយ យប់នេះ មិនអាចយកឈ្នះដោយប្រពៃណីវប្បធម៌បានឡើយ។ ចូរឲ្យមនុស្សទាំងអស់ និយាយថានោះជាអ្វីដែលគេចង់បានដែរ ធ្វើអ្វីដែលគេចង់ដែរ អ្វីក៏ដោយក៏គេ ចង់បានដែរ។ ព្រះ ជាម្ចាស់យាងមក បំបែកអ្វីដែលមានភាពជានាំង។

208 ហើយចងចាំ ពួកគេប្រាប់ខ្ញុំ ពេលយន្តហោះបានបំបែកនាំងសម្លេង មិន មានការកំណត់ល្បឿនរបស់វាឡើយ។

209 ខ្ញុំកំពុងប្រាប់អ្នកថា ពេលអ្នកបំបែកនាំងប្រពៃណី ដែលថា “ព្រះយេស៊ូវ ត្រលប់ទៅវិញ និង ទ្រង់មិនគង់នៅនាពេលឥឡូវ” ពេលអ្នករកឃើញថាទ្រង់ នៅដូចថ្ងៃម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និង រៀងរហូតទៅ គ្មានអ្វីដែលកំណត់អ្វីដែលព្រះ អាចធ្វើនៅសន្និបាតនេះឡើយ និងបង្ហាញពីពិភពលោកនេះ ពីអ្វីដែលពួកគេ ត្រូវការ មិនមែនភាពត្រឹមត្រូវរបស់ពិភពលោក តែជាការបំពេញចេស្តា ជាថ្មីរបស់ ពិភពលោក ដែលនឹងត្រូវបំពេញ និងជ្រមុជទឹក ដោយវត្តមាននៃព្រះដ៏មានព្រះជន្ម គង់នៅ *en morphe* បើកសម្តែងអង្គទ្រង់ឲ្យបានឃើញ ដល់សាច់ឈាមមនុស្ស។ ហាលេលូយ៉ា! ខ្ញុំជឿវា។

210 បំបែករាល់នាំង រាល់របាំង រាល់របាំង! គ្មានអ្វីអាចលាក់វត្តមានរបស់ទ្រង់។ ពេលមនុស្សឃ្លានក្នុងចិត្តរបស់ពួកគេ មានរបាំងដែលតម្រូវឲ្យបំបែករួចហើយ។ អ្នកអាចអាស្រ័យលើនោះបាន។ បែកគ្រប់របាំងទាំងអស់ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់!

211 ហើយទ្រង់គង់នៅទីនេះ យប់នេះ ជាអង្គជ័យជំនះដ៏ខ្លាំងក្លា នៅដូចថ្ងៃម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និង រៀងរហូតទៅ ប្រោសអ្នកឈឺឲ្យជា ជ្រមុជទឹកឲ្យពួកអ្នកជឿ ដូចទ្រង់តែងសន្យា។ ទ្រង់ជាអង្គមានជ័យជំនះ។ អារក្ខអាក្រក់រត់ចេញទៅ។ បាទលោក។ ពួកវាតែងតែរត់ ពេលទ្រង់នៅទីនោះ។

212 បញ្ចប់ ខ្ញុំចង់និយាយបែបនេះ។ មានរឿង... អំណានមួយ ជាយូឆ្នាំហើយ ជារឿងពីអ្នកលេងវីយូឡុងចាស់មួយរូប។ គាត់មានវីយូឡុងមួយ ដែលត្រូវលក់។ ខ្ញុំបានលឺរឿងនេះជាច្រើនលើក។ ហើយគេចង់លក់វាដោយហេតុផលច្បាស់លាស់មួយ។ អ្នកដេញថ្លៃនិយាយ “អ្នកណានឹងឲ្យតម្លៃវីយូ-នេះបែប-នោះ?” ខ្ញុំជឿថាគេបានឲ្យតម្លៃពីទៅបីកាក់ ឬអាចជា៥០សេន ឬអ្វីមួយ។ “លើកទីមួយ បន្តលើកទីពីរ...”

213 ភ្លាមនោះ មានបុរសម្នាក់លើកដៃនៅខាងក្រោយ។ គាត់និយាយ “សូមពេលមួយភ្លែត” ហើយគាត់ដើរទៅ និង ចាប់យកវីយូឡុង។ សូមគិតគាត់លេងបទនេះ៖

មានប្រភពទឹកដែលពេញដោយឈាម
វាបានហូរចេញពីស្រែរបស់អង្គមេម៉ាញូអែល
ពេលដែលមនុស្សបាលិចនៅក្នុងលោហិត
ដោះរួចអស់ទាំងស្នាមកំហុស។

214 បន្ទាប់មកពេលគាត់ដាក់ចុះ មិនមានភ្នែកណាដែលមិនសើមឡើយ។ រួចគាត់និយាយ “នរណានឹងផ្តល់សំណើរ?”

215 មនុស្សម្នាក់និយាយ “ប្រាំពាន់មួយម៉ឺន វាមានតម្លៃកាត់ថ្លៃមិនបាន។ ហេតុអ្វី? គ្រូ—គ្រូចាស់វីយូឡុងបានបើកឲ្យឃើញគុណភាពពិតរបស់វា។

216 អូ បងប្អូនអើយប្រុស បងប្អូនស្រីៗ ឥឡូវទុកឲ្យគ្រូខាងព្រះបន្ទូល ជាអ្នកដែលសរសេរឡើង គឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលបានដើមឡើងជាមួយសេចក្ដីស្រឡាញ់និងបំពេញវាពេញចិត្តរបស់អ្នក។

មានប្រភពទឹកដែលពេញដោយឈាម
វាបានហូរចេញពីសសៃរបស់អង្គអេម៉ាញូអែល

217 អ្នកនឹងឃើញតម្លៃពេញលេញ និង ឃើញព្រះជាម្ចាស់ដែលបើកបង្ហាញ
អង្គទ្រង់យាងមកក្នុងរូបភាពនោះ។ នោះទ្រង់នៅតែដដែលដូចជាពេលដែល
ទ្រង់យាង ចុះមកនៅថ្ងៃពេនទីកុស្ត លើចំណោមមនុស្ស ពេលទ្រង់ខេនូស
(kenos'ed) អង្គទ្រង់ “លាតចេញអស់” ទៅក្នុងនោះ។ នោះត្រូវហើយ។

218 អ្នកនិយាយ “បងប្អូនប្រុសបានហាំ ខ្ញុំបានព្យាយាម។ ខ្ញុំព្យាយាម។ ខ្ញុំបាន
ធ្វើនេះ នោះ ផ្សេងទៀត។”

219 ថ្ងៃមួយខ្ញុំមានការប្រជុំនៅ កាលស្បែន(Calsband) រដ្ឋ មិចស៊ិកកូថ្មី។ យើង
បានចុះទៅរូងប្រជៀវចាស់មួយនៅទីនោះ។ វាមើលទៅដូចជាគួរឲ្យ-ព្រឹក្សាល និង
យើងចូលទៅ។ ហើយមនុស្ស—មនុស្សម្នាក់ពេលចូលទៅដល់ទីនោះ គាត់—គាត់
ពន្លត់ភ្លើង។ ហើយ អូ របស់ខ្ញុំ អ្នកអាចស្រមៃមើលថាងងឹតប៉ុណ្ណា។ វាជា...វាងងឹត
ណាស់អ្នកអាចមានអារម្មណ៍ដឹង។

220 ហើយ នោះដូចជាប្រៀប ដែលមានពេលជាច្រើនមានភាពបែបនោះ ពេល
ដែលយើងឃើញថាក្រុមជំនុំមិនអាចស្គាល់ពី ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ពេល
អ្នកឃើញកូនក្រមុំក្រុងស៊ីយ៉ូន ធ្វើអ្វីតាមផ្លូវរបស់គេ ពេលអ្នកឃើញបងប្អូនប្រុស
របស់ពួកយើងដែលជក់បារី និង ជីកស្រា និង—និងប្រាប់រឿងកំប្លែងស្មោតគ្រាក
និង អ្វីមួយ ហើយព្យាយាមបន្តការលន់តូចរបស់គេក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ អូ របស់ខ្ញុំ វា
ងងឹតស្តង។

221 យើងឃើញសញ្ញានៃការយាងមករបស់ទ្រង់។ នឹងមាន...វានឹងមានថ្ងៃមួយដ៏
ងងឹតមុនថ្ងៃនោះ។ រួចតារាពេលព្រឹកនឹងចេញមកទទួលថ្ងៃនោះ និង ប្រាប់ដំណឹង
ឲ្យដឹងជាមុន និង បង្ហាញថាវានឹងមក។ ចូរកត់សម្គាល់។

222 នៅទីនោះ ពេលគេពន្លត់ភ្លើង មានក្មេងស្រីតូចម្នាក់ស្រែកអស់សម្លេង។
មានក្មេងប្រុសតូចម្នាក់ឈរក្បែរអ្នកមគ្គុទេស និង គាត់ឃើញមគ្គុទេសពន្លត់ភ្លើង
បែបនោះ។ ហើយ ក្មេងស្រីម្នាក់នោះស្ទើរតែរកខ្យល់តែម្តង។ នាងស្រែក លោត
ចុះ-លោត-ឡើង។ “មានអ្វីកើតឡើងបន្ទាប់មកទៀត? មានរឿងអ្វី? មានរឿងអ្វី?”

223 អ្នកដឹងទេថាគាត់ស្រែកយ៉ាងមិច? គាត់និយាយ “កុំខ្លាច បងប្អូនស្រី។ មានមនុស្សដែលអាចបើកភ្លើងបាន។”

224 សូមស្តាប់ បងប្អូនស្រីតូច អ្នកប្រហែលជាគិតថាយើងតូច និង ស្ថិតក្នុងភាពមិនទាន់គ្រប់អាយុ។ ប៉ុន្តែ កុំខ្លាច។ មានមនុស្សម្នាក់នៅទីនេះជាអ្នកអាចបើកពន្លឺបាន។ នោះគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ អ្នកជឿទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយ “អាម៉ែន”—Ed]។

225 ចូរឲ្យយើងឱនក្បាលមួយភ្លែត។ ខ្ញុំសូមទោសដែលទុកអ្នកដូច្នោះ។

226 ឱ ព្រះជាម្ចាស់ដ៏មហិមានៅស្ថានសួគ៌ សូមបើកបង្ហាញអង្គទ្រង់ សូមបើកអង្គទ្រង់មក សូមបើកសម្ដែងអង្គទ្រង់ឲ្យបានស្គាល់ ជាស្ដេចដ៏ធំនៃសិរីរុងរឿង ចូរយកការពន្យល់បន្តិចនេះ នៅយប់នេះ និងចូរឲ្យពួកវាបានធ្លាក់ចុះមកក្នុងចិត្តមនុស្ស។ ហើយសូមឲ្យយើងបានឃើញអង្គដែលបានបើកឲ្យឃើញ ជាអង្គដែលយាងចុះមកនឹងហែករបាំងនៃព្រះវិហារ និង ចេញទៅត្រង់ចំរបាំង សូមយាងមកក្នុងរបាំងភាពជាមនុស្សម្ដងទៀត នៅថ្ងៃពេនទីកុស្ត ដែលនៅតែដដែល ប្តូរពីសិរីរុងរឿងមួយទៅសិរីរុងរឿងមួយទៀត។

227 ឥឡូវយើងត្រលប់ទៅវិញដូចធម្មជាតិទាំងអស់ សម្ដែងចេញ ត្រលប់ដូចជាគ្រាប់ពូជដើម តពីសម័យក្រុមជំនុំមួយទៅមួយទៀត។ ហើយនៅសម័យចុងក្រោយនេះ យើងនៅទីនេះ ត្រលប់ទៅរកភាពដើមដែលធ្លាក់មកនៅថ្ងៃពេនទីកុស្ត ដើម្បីបំពេញគ្រប់បទគម្ពីរ “ពន្លឺនៅពេលព្រលប់” និង “កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកក៏នឹងធ្វើដែរ” និង មានអ្វីជាច្រើនដែលទ្រង់បានសន្យាក្នុងព្រះបន្ទូលទ្រង់។

228 ព្រះបិតា បើមាននរណានៅទីនេះជាអ្នកមិនដែលបំបែករបាំងនៅឡើយ ឬបើសិនមាននរណាដែលទើបតែក្លែងបន្លំ នរណាម្នាក់ដែលបានឆ្លងកាត់របាំង សូមទ្រង់ផ្តល់ព្រះគុណនៅយប់នេះ ព្រះវរបិតា។ សូមឲ្យគេបានឃើញអង្គដ៏មានជ័យជំនះបានឈរនៅទីនេះពេញដោយព្រះគុណនិង អំណាចចេស្ដា ដើម្បីអត់ទោស។ សូមទទួលយក ព្រះវរបិតា។

229 កាលបើក្បាលរបស់យើងកំពុងឱន សូមឲ្យមានមនុស្សខ្លះនៅទីនេះ? មានប៉ុន្មាន ខ្ញុំគួរតែប្រាប់ នោះ គួរនឹងនិយាយ “បងប្អូនប្រុស ប្រានហាំ ខ្ញុំលើកដៃ សូមអធិស្ឋានឲ្យខ្ញុំផង”? សូមនៅតែឱនក្បាល និង លើកដៃចុះ “ខ្ញុំចង់បំបែកឆ្លងកាត់

អស់ទាំងរបាំង រហូតដល់ខ្ញុំអាចមើលឃើញអង្គជីមានជ័យជំនះ” សូមព្រះប្រទាន ពរដល់អ្នក។ របស់ខ្ញុំ នៅដៃខាងនេះ! នៅលើរានខាងមុខ នៅខាងស្តាំ? សូម ព្រះប្រទានពរដល់អ្នក។ រានខាងមុខនៅខាងក្រោយ? លើក...សូមព្រះប្រទានពរ អ្នក។ សូមឲ្យស្មោះត្រង់ពិតចុះ។ ចំពោះខាងឆ្វេង? លើកដៃ និយាយ “បងប្អូន ប្រុសប្រទានហាំ ខ្ញុំក្លាយជាគ្រីស្ទបរិសុទ្ធយូឡាហើយ ប៉ុន្តែ ការពិត ខ្ញុំមិនដែលឆ្លង របាំងនោះឡើយ។ ខ្ញុំពិតជាមិនដែលធ្វើឡើយ។ ខ្ញុំមិនទាន់ទទួលបានអ្វីដែលគេ មានឡើយ”។ នៅថ្ងៃនេះ យើងទទួល... “ខ្ញុំជារុក្ខជាតិនៅក្នុងទ្រុងគម្រប”។

230 ចូរយកផ្កាដែលដុះក្នុងគម្របមានដំបូលមក អ្នកត្រូវតែធ្វើឲ្យវាក្លាយជាកូនតូច មួយ ចិញ្ចឹមថា បាញ់ទឹកដាក់វា ស្រោចទឹកវា។ ប៉ុន្តែរុក្ខជាតិដំបូងដែលដុះនៅទីនេះ ជាវាលខ្សាច់ មានពូជដូចគ្នា មើលទៅដូចគ្នា វាមិនមានទឹក ប៉ុន្តែគ្មានកូនកន្លងលើ វាឡើយ។ វាដាច់ដោច។ វាជាការពិត។

231 តើអ្នកអាចប្រៀបធៀបគ្រីស្ទបរិសុទ្ធនឹងគ្រីស្ទបរិសុទ្ធសព្វថ្ងៃនេះទេ ពីអ្វីដែល មានពីមុន? តើអ្នកអាចស្រមៃពីក្រុមនេះទេ តើយើងហៅគ្រីស្ទបរិសុទ្ធបច្ចុប្បន្នជាអ្វី ទូទាំងអំពីភពលោក មានភាពដូចជាអស់អ្នកដែលនៅពេនទីកុស្ត ធ្វើឲ្យក្លាយជា កូនតូច និង ចេះថ្នាក់ថ្នមចុះ ហើយពីក្រុមជំនុំមួយទៅក្រុមជំនុំមួយ និង និយាយ អ្វីអ្នកមិនចូលចិត្ត ក្រោកឡើង ហើយ ដើរចេញទៅ? ហើយ អូ តើអ្នកអាចស្រមៃ បានទេ? ទេ។ មានអ្វីជាបញ្ហា? វាជាទិន្នផល។

232 មីឆេលេញឡូ (Michelangelo) ដែលបង្កើតរីមានម៉ូសេ អ្នកអាចមានការបន្ត ពូជពីនោះ ថោកណាស់។ ប៉ុន្តែវាជារបស់ដើម?

233 អ្នកដែលគួរបរិយោគព្រះអម្ចាស់ ខ្ញុំទាយថាវាជាវារូបដើម ដែលមានតម្លៃ រាប់លានដុល្លា បើសិនជាអ្នកអាចទិញបាន។ ខ្ញុំមិនដឹងថាវានៅឯណាផង។ ប៉ុន្តែ អ្នកអាចទិញរបស់ចម្លងមកតម្លៃតែមួយដុល្លា និង កៅសិបប្រាំបីសេន។ អ្នក អាច។

234 ហើយ នោះជារបៀបនៅសព្វថ្ងៃ។ គ្រីស្ទបរិសុទ្ធថោកៗ ជារបស់ចម្លង ដូចជា អ្នកចូលរួមក្រុមជំនុំអ្នកអាចទិញពួកគេចេញដោយតម្លៃតែបារីមួយដើម—ឬស្រា ធម្មតា។ ឬស្រ្តីជាអ្នកកាត់សក់ ឬលាបបបូរមាត់ អ្នកអាចទិញគេដោយវត្ថុអ្វីដែល ជាម៉ូដរបស់លោកកិយ។ ប៉ុន្តែអ្នកមិនអាច ប៉ះពាល់អ្នកដែលច្បាស់លាស់ឡើយ។

235 ខ្ញុំបានឃើញទ្រង់ក្នុងរូបភាពពេញលេញ នៅដូចថ្ងៃម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និង រៀងរហូតទៅ។

236 អូ គ្រីស្ទបរិស័ទ តើអ្នកមិនចង់ក្លាយជាគ្រីស្ទបរិស័ទពិតប្រាកដទេឬ? បើអ្នកមិនលើកដៃ តើអ្នកនឹងធ្វើវាទេ? លុ ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋាន។ សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នក។ មិនអីទេ។ មើលទៅទីនោះចុះ។

237 ព្រះបិតាដែលនៅស្ថានសួគ៌របស់យើង “ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់មិនដែលត្រលប់ទៅទ្រង់វិញជាអាសារឥតការឡើយ” ទ្រង់ជាអង្គបង្កើតសេចក្តីសន្យា។ ខ្ញុំមានទំនួលខុសត្រូវ ត្រឹមតែនិយាយពីអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលពីវាប៉ុណ្ណោះ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែថាតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ប៉ុណ្ណោះ។ ទ្រង់មានបន្ទូល “អ្នកដែលជឿពាក្យខ្ញុំ និង ជឿដល់អង្គដែលបញ្ជូនខ្ញុំមកមានជីវិតអស់កល្បហើយ” ទ្រង់សន្យាវា។


238 ហើយ ព្រះអម្ចាស់ យើងដឹងថាយើងមានពូជចម្លងសព្វថ្ងៃ មានមនុស្សជាច្រើនដែលនិយាយថាជឿ ពេលដែលគេមិនជឿផង។ វាបានបង្ហាញមក។ ប៉ុន្តែ ព្រះអម្ចាស់ មានអ្នកដែលពិតច្បាស់ដែរ។

239 ទូលបង្គំអធិស្ឋានដែលទ្រង់នឹងទទួល នៅទីនេះ នៅយប់នេះ ដែលគ្រប់មនុស្សប្រុសស្រី ក្មេងប្រុស ឬ ក្មេងស្រី មិនថាជាជនជាតិអ្វីឡើយ មិនថាពណ៌អ្វីឡើយ មិនថាក្រុមជំនុំណាដែលគេចូលរួមឡើយ អូ ព្រះជាម្ចាស់ សូមបំពេញ។ សូមឲ្យពួកគេបានឃើញ ការបើកសម្តែងពីព្រះយេស៊ូវ ដដែលនៅថ្ងៃនេះនៅចំណោមទូលបង្គំដូចជាទ្រង់កាលនៅថ្ងៃពេនទីកុស្តដែរជាពេលដែលទ្រង់បានបើក សម្តែងអង្គទ្រង់នៅសម័យនោះ ក្នុងភាពជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ សូមទទួលយក ឃើញ ថាព្រះបន្ទូលបានបំពេញ ការផ្តល់ទំនាយបានសម្រេច!

240 យើងប្រៀបធៀប សព្វថ្ងៃ អ្វីដែលត្រូវបានគេហៅពីក្រុមជំនុំនៅផែនដី ក្រុមប្រឹក្សាពិភពលោកនៃ ក្រុមជំនុំនិងប្រៀបធៀប វាជាមួយសេចក្តីសន្យានៅថ្ងៃពេនទីកុស្ត? គ្មានអ្វីដែលត្រូវប្រៀបធៀបឡើយ គ្មានសោះឡើយ។ យើងមិនអាចយកសម្លៀកបំពាក់ប្រឡាក់ទៅសម្អាតដោយគ្មានសំបុត្រឡើយ។

241 ប៉ុន្តែ ព្រះជាម្ចាស់ជាព្រះអម្ចាស់ បើសិនជាយើងចូលទៅប្រកាសទឹក នៅទីនោះ មានដំណាក់កាលសម្អាត បន្ទាប់មកបទពិសោធន៍របស់យើង និង ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនឹងភ្ជាប់គ្នា។ បន្ទាប់មក យើងអាចប្រកាសយកតួនាទីរបស់យើង។ សូម

ទទួលវា ព្រះអម្ចាស់ នៅយប់នេះ ព្រោះទូលបង្គំបានថ្វាយមនុស្សទាំងនេះក្នុង
ព្រះហស្តទ្រង់។ សូមប្រទានឲ្យម្នាក់ៗអ្វីដែលជាសេចក្តីត្រូវការ ព្រះបិតា។ ទូលបង្គំ
យើងខ្ញុំអធិស្ឋានដោយព្រះនាមព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

²⁴² សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នក។ អរគុណ ច្រើន សម្រាប់ការឈរ រង់ចាំយ៉ាងយូរ
និង ខ្ញុំសូមទោសដែលទុកអ្នករហូតដល់ដប់នាទីហើយដប់នាទីទៀត។ សូមព្រះ
គង់ជាមួយអ្នករហូតដល់ខ្ញុំជួបអ្នកនៅពេលព្រឹក។ ខ្ញុំសូមប្រគល់កម្មវិធីឥឡូវនេះ
ខ្ញុំប្រគល់ឲ្យអ្នកកាន់កម្មវិធីវិញ។ 

ព្រះដ៏មានចេស្ដាបើកសម្តែងឲ្យឃើញនៅពីមុខយើង KHM64-0629

(The Mighty God Unveiled Before Us)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយនៅល្ងាច ថ្ងៃច័ន្ទ ទី 29 មិថុនា 1964 នៅសន្និបាតដំណឹងល្អធុរកិច្ចអន្តរជាតិ នៅសណ្ឋាគារ Bellevue-Stratford, Philadelphia, Pennsylvania, U.S.A.។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាង ត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថតចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការ បកប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2018 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG